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Več kot trideset kmečkih žena se je minuli konec tedna udeležilo učne delavnice 
aranžirala, ki je potekala pod strokovnim vodstvom Anje Sotošek in je bila prva v pro
gramu izobraževala, ki ga je pripravilo Društvo kmečkih žena Spodnje Savinjske 
doline v sodelovanju z Enoto za kmetijsko svetovanje Žalec. Učna delavnica je bila v 
sejni sobi Kmetijske zadruge Trnava, na njej pa so udeleženke delale adventne venčke 
in drugo okrasje za dekoracijo stanovanj v predbožičnem in prednoveletnem času. Poleg 
tega jim je bilo prikazano zavijanje daril. T.Tavčar
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^  e so ti rezultati garancija vam mladim, da 
boste lahko na delovnem mestu razvili svoje 
sposobnosti;

^  e so ti uspehi največje zagotovilo, da 
boste upokojenci imeli dostojno pokojnino in 
socialno varnost;

e ste za nadaljevanje uspešnega razvoja 
naše občine - pridite v nedeljo na volišča!

Za nami je prvi krog volitev za župane in svetnike, v ned 
v občinah Žaiec, Braslovče, Prebold, Polzela in Tabor. Kandidatom 
ha. Kako je bilo na volitvah za člane občinskih svetov pa si lahko preberete na d 
strani. Te dni pa smo dobili že tudi prvo snežno pošiljko, kije zlasti razveselila otroke, 
snega pa je bilo le za sankanje na bližnjem hribčku in kepanje. Sicer pa je že tudi čutiti 
praznični decembrski utrip, na adventnem venčku pa smo že pri*-11 —

e ima naša občina najnižjo stopnjo brezposelnos 
ti v regiji in podpovprečno v državi;

^  e ima v celjski regiji občina Žalec 
najuspešnejše gospodarstvo, ki presega tudi 
državno povprečje;

H vala  vsem , k i  s te  v  p rv em  kro g u  g la so v a li 
z a m e . U tir im  r a s .  d a  m e  p o d p r e te  t u d i  v  

n e d e l jo  6 . d e c e m b ra !



O bčinski sv etn ik i izvo ljen i, 
večin a  županov še  ne

V nedeljo, 22 . novembra, so  bile v  Spodnji Savinjski dolini prve volitve županov in občinskih svet
nikov novih občin, ki jih je  letos ustanovil državni zbor, delovati pa bodo začele s  1. januarjem  1999. 
Na obm očju stare občine Žalec je  bilo na dan volitev 30.719 volilnih upravičencev. Na volišča jih je  
prišlo  18 .021 , to pom eni 58 ,6 6  odstotka polnoletnih občanov. Glede na veliko število kandidatov 
je  bilo pričakovati, da bo za  njihovo izvolitev potreben drugi krog. R es  je  sam o na Vranskem en kan
didat dobil več kot potrebnih najmanj petdeset odstotkov glasov. M edtem  ko se  ostali kandidati za 
župane pripravljajo na drugi krog volitev, ki bo v  nedeljo, 6. decembra, pa so  občinske volilne komisi
je  že  sporočile imena članov novih občinskih svetov.

Občina Braslovče
Na območju občine Braslovče 

je imelo tokrat volilno pravico 
3.700 občanov, to pravico pa jih je 
izkoristilo 2368 ali 63,15% . Na 
volišču v  Zaklem so imeli največjo
- 100-odstotno volilno udeležbo.

Izmed petih kandidatov za
župana sta največ glasov dobila 
Duško Goričar (SLS) - 35,89%  in 
Nikolaj Rožič (LDS) - 26 ,69%  
glasov, zato se bosta v  nedeljo 
pomerila v drugem krogu. Vladimir 
Marovt (SKD) je dobil 19,16% 
glasov, Ivan Fale (SDS) 13,46%, 
Dušan Ram šak (skupina volivcev) 
pa 4,80 % glasov.

Liste kandidatov za občinske 
svetnike so dobile naslednje 
odstotke glasov: Nestrankarska 
lista za razvoj mojega kraja - 
24,4% , SDS - 23,3%, SKD -16 ,6% , 
LDS - 13,2%, SLS - 12,2%, DeSUS
- 5,9%, ZLSD - 3,3%  in Zeleni -1 ,2
%.

V občinski svet občine 
Braslovče so bili tako izvoljeni: 
Marko Balant (Preserje, SDS), 
Vinko Drča (Grajska vas, SKD), Ivan 
Fale (Parižlje, SDS), Anton Laznik 
(Grajska vas; Nestrankarska lista 
za razvoj mojega kraja), Filip 
Lesjak (Preserje, DeSUS), Jožef 
Marovt (Parižlje, SKD), Marija 
Elizabeta Marovt (Parižlje, SLS), 
Iztok Omladič (Poljče,

Nestrankarska lista za razvoj 
mojega kraja), Anton Rožič (Zakl, 
SLS), Rudi Sedovšek (Rakovlje, 
SDS), Franc Skok (Gomilsko, SDS), 
Slavko Šketa (Kam enče, 
Nestrankarska lista za razvoj 
mojega kraja), |anez Štusej 
(Šentrupert, LDS), |ože Vrečko 
(Parižlje, LDS) in Darko Žerdoner 
(Letuš, Nestrankarska lista za 
razvoj mojega kraja).

Občina Polzela
Župane in svetnike občine 

Polzela je lahko volilo 4.053 pol
noletnih občanov, na volišča pa 
jih je prišlo 2.566 ali 63,31%.

Izmed petih kandidatov se 
bosta v  drugem krogu srečala 
Stanko Novak (SKD) - 31,30% in 
Ljubo Žnidar (S D S)*- 23 ,81% . 
Branka Turnška (predlagatelj LDS) 
je podprlo 1792% volivcev, Janeza 
Marjana Severja (SLS) - 16,39%, 
Romana Jermana (ZLSD) pa 10,58 
% volivcev.

Liste kandidatov za občinske 
svetnike so dobile naslednje 
odstotke glasov: LDS - 21,7%, SDS 
- 19,8%, SKD - 17,2 %, SLS - 16,7 
%, DeSUS -13 ,2 % , ZLSD - 9,2% in 
Zeleni - 2,2%.

V 16-članski občinski svet so 
bili tako izvoljeni: Janez Cukjati 
(Polzela, SKD), Ivan Cvikl (Polzela, 
DeSUS), Stanislav Kralj (Polzela,

SDS), Anton Mešič (Andraž, SLS), 
Magdalena Novak Rogi (Ločica ob 
Savinji, LDS), Stanko Novak (Orova 
vas, SKD), Simon Ograjenšek 
(Andraž, LDS), Andrej Potočnik 
(Polzela, SLS), Emil Praznik (Ločica 
ob Savinji, DeSUS), Ludvik 
Regoršek (Ločica ob Savinji, SKD), 
Vinko Sitar (Andraž, SDS), Marjana 
Šm ajs (Polzela, ZLSD), Branko 
Turnšek (Polzela, LDS), Martin 
Umbreht (Andraž, SLS), Janko Vaši 
(Ločica ob Savinji, LDS) in Ljubo 
Žnidar (Ločica ob Savinji, SDS).

Občina Prebold
Od 3.591 volilnih upravičencev 

se jih je lokalnih volitev udeležilo 
2 .328 ali 64 ,83% . Tudi 
Preboldčani so lahko izbirali med 
petimi kandidati za župana in tudi 
tu bodo morali ponovno na 
volišča.

V drugem krogu bodo volivci 
izbirali med Vinkom Debelakom 
(LDS s podporo DeSUS-a in ZLSD), 
ki ga je v prvem krogu podprlo 
49 ,29%  volivcev, in Francem 
Ciglarjem (SDS s podporo SKD), ki 
je dobil 2728%  glasov. Janez Jager 
je dobil 16,52% glasov, Davor 
Derča 3,66%, Branko Bordevič pa 
3,26%.

Posamezne liste kandidatov so 
dobile naslednje število glasov: 
LDS - 698 glasov, Ljudje za ljudi -

465, DeSUS - 263, SLS - 262, ZLSD 
- 159, SKD - 136, Črna mačka za 
hitrejši razvoj kraja - 102,
Demokrati Slovenije - 85 in 
Bogdana Bo rd e v ič  in skupina 
volivcev - 27 glasov.

V 15-članski občinski svet so 
bili izvoljen i: Franc Cigler (Sv. 
Lovrenc, Ljudje za ljudi), Tomaž 
Cink (Šešče, Ljudje za ljudi), Vinko 
Debelak (Latkova vas, LDS), Rudolf 
Herman (Prebold, ZLSD), lože 
Jerman (M atke, SKD), Franc 
Kukovnik (Latkova vas, DeSUS), 
Boris Kupec (Sv. Lovrenc, LDS), 
Janez Laznik (Prebold, LDS), Karol 
Lobnikar (Marija Reka, SLS), Darko 
Orožim (Prebold, LDS), Edvard 
Petrnel (Prebold, DeSUS), Franc 
Rezar (Dolenja vas, LDS), Marjan 
Ribič (Latkova vas, SLS), Ana Trivan 
(Prebold, Ljudje za ljudi) in Branko 
Verk (Dolenja vas, Ljudje za ljudi).

Občina Žalec
Občina Žalec ostaja med 

novonastalimi občinami največja, 
na dan volitev je imela kar 16.269 
volilnih upravičencev. Glasovalo 
jih je 8.702 ali 53 ,49 %. Tudi tu je 
bilo za župana pet kandidatov, 
dva pa se  bosta pomerila v 
drugem krogu volitev.

V prvem krogu sta največ 
glasov dobila: Alojz Posedel 
41,03 %  (predlagatelj LDS, podpo
ra DeSUSa, ZLSD, SLS in Zelenih) 
in Milan Dobnik (SKD) - 36,00 %. 
Ostali kandidati so dosegli nasled
nje rezultate: neodvisni kandidat 
Vojko Zupanc - 13,34 %, Eran 
Sadnik (SDS) - 6,54 % in Henrik 
Krajnc (SF in DS) - 3,06 %.

Liste kandidatov za občinske 
svetnike so zbrale nasledn je 
odstotke glasov volivcev: LDS - 
26,6 %, SDS - 16,7 %, SKD - 15,3 
%, DeSUS -15 ,1  %, ZLSD -1 3 ,9  %, 
SLS 79 %, Demokrati in Slovenski 
forum - 2,8 %, Zeleni 1,2 %, 
Vladimir Dolar in lista volivcev 0,6

% glasov.
Žalski občinski svet ima 28 

članov: Ferdinand Haler (Dobriša 
vas , DeSUS), Franc Hriberšek 
(M igojnice, DeSUS), Ivan Jelen 
(Ponikva, DeSUS), Ernest Ram šak 
(Žalec, DeSUS), Gvido Hribar 
(Žalec, LDS), Radivoj Kot 
(M igojnice, LDS), Boris Krajnc 
(Zabukovica, LDS), Jožef Meh 
(Vrbje, LDS), Miran Orožim 
(Dobrteša vas, LDS), Andrej Šporin 
(Žalec, LDS), M arijan Turičnik 
(Petrovče, LDS), Gregor Vovk 
Petrovski (Gotovlje, LDS), Jurij 
Blatnik (Zabukovica, SDS), Peter 
Gominšek (Žalec, SDS), Irena Janič 
(Šempeter, SDS), ložefa Kindlhofer 
(Petrovče, SDS), Januš Rasievvicz 
(Žalec, SDS), Jožef Dobravc (Zg. 
Roje, SKD), Martin Drev (Drešinja 
vas, SKD), Andrej Križan (Železno, 
SKD), Ivan Kuder (Fongrac, SKD), 
Em ilijan Lesjak (Žalec, SKD), 
Ferdinand Kunst (Sp. Grušovlje, 
SLS), Ivan Marjan Razboršek (Arja 
vas, SLS), Danica Jezovšek Korent 
(Žalec, ZLSD), Janko Kos (Ložnica, 
ZLSD), Jožef Randl (Šempeter, 
ZLSD) in Franc Tratar (Pongrac, 
ZLSD).

Občina Tabor
Občina Tabor je imela na dan 

volitev 1.134 polnoletnih občanov 
z volilno pravico. Na volišča je 
prišlo 805 občanov in tako je bila 
volilna udeležba najvišja med 
vsem i novimi občinami - 70,99- 
odstotna. Tu so tako župana kot 
občinske svetnike volili po 
večinskem  volilnem sistemu.

Za župana so bili trije kandidati, 
noben pa ni dobil najm anj 
polovice vseh glasov. Največ 
glasov je dobila Vida Slakan (SKD 
in SDS) 47,08 %. Njen protikandi
dat v  drugem krogu bo Alojz Rak 
(predlagatelj LDS), ki je zbral 38,07 
% glasov. Marjan Natek (SLS) je 
dobil 14,85 % glasov.

IZJAVA
Občinski odbor IOS 

Polzela in neodvisni 
kandidat za župana 
Občine Polzela g. 
Brane Turnšek se  
iskreno zahvaljuje
mo volivkam  in 
volivcem za podporo 
na volitvah.

Hkrati Vas poziva
mo, da se  odpravite 
na volitve 6. decem
bra in date svo j glas 
g. Stanku Novaku.

S v e t n i k i ,  ki  so 
ponovno i z v o l j e n i  
v o b č i n s k i  s v e t :

Ernest  Ramšak  
(DeSUS) ,  Andrej  

Šporin (LDS) ,  
Ferdinand Kunst  

(SLS)  in Janko Kos  
(ZLSD)  ugotavl jajo,  

da je sestava  
občinskega sveta 

strokovna in po l i 
tično pregledna,  

zato bo možno 
uspešno delovanje  

občinskega sveta le 
pod vodstvom nove

ga župana,  g. 
Alojza Posedela.

Občinski svet v  Taboru bo imel 
7 članov, po večinskem  sistemu 
so bili izvoljeni: Marjan Žilnik 
(Tabor, SLS), Leopold Drča 
(Ojstriška vas, LDS), Maksimiljan 
Blatnik (Ojstriška vas, SKD in SLS), 
Srečko Pustoslem šek (Kapla, LDS), 
|anez Stiplošek (Kapla, SKD in 
SDS), Silvo Lenko (Loke, SLS) in 
Janko Šmit (Črni vrh, SKD in SDS).

Občina Vransko
Tudi v  občini Vransko so župana 

in občinske svetnike volili po 
večinskem sistemu in samo tu je 
bil že v  prvem krogu izvoljen tudi 
župan. Sicer pa je bilo volilnih 
upravičencev na območju občine 
Vransko 1922, volilo jih je 1243, 
torej 64 ,67 %.

Za župana sta bila dva kandi
data, več kot potrebno polovico 
glasov pa je dobil Franc Sušnik 
(SDS) - 5759 % . Njegov protikan
didat Andrej Pečovnik (SLS) je 
zbral 42,41 % glasov.

Na Vranskem  občinski svet 
šteje devet članov, izvoljeni pa so 
bili: Roman Aleš (Prekopa, SDS), 
Ivan Kokovnik (Stopnik, SKD), 
Vladimir Reberšek (Brode, SKD), 
Marjan Pečovnik (Vransko, SDS), 
Emil Jelen (Vransko, predlagatelj 
V ladim ir Rančigaj in skupin 
volivcev), |anko Pečovnik (Tešova, 
SLS ),t  Andrej Sem prim ožnik 
(Jeronim, SDS), Branko Lebeničnik 
(Ločica pri Vranskem, SKD) in Franc 
Urankar (Zahomce, SLS).

Vsi kandidati, ki so bili izvoljeni, 
bodo objavljeni tudi v Uradnem 
listu. Do sprememb pri občinskih 
svetnikih pa lahko še pride, če 
bodo nekateri že  izvoljeni 
občinski svetniki v  drugem krogu 
izvoljeni tudi za župana.

K. R., foto: D. N. in T. T.
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Po otvoritvi ceste so si takole nazdravili župan prof. Milan Dobnik, predsednik sveta KS Gotovlje Henrik Kranjc in Lojze 
Posedel, ki na Občini skrbi za finance

O tvoritev  c e s te  v  S veti Jed erti

U r e d i t e v  k r i ž i š č a  v  L a t k o v i  
v a s i  i h;i; -i'

Krajani Latkove vasi in krajevna 
skupnost Prebold so si že dalj 
časa prizadevali za ureditev 
križišča ceste Ljubljana - Celje in 
Latkova vas - Trbovlje v  Latkovi 
vas i. Na Direkcijo Republike 
Slovenije za ceste so celo poslali 
javni protest in zagrozili z  zaprt
jem takrat še magistralne ceste, 
če se ta problem ne bo rešil.

Glavni razlog, da direkcija ni 
dovolila ureditve križišča, naj bi bil 
ta, da je bila cesta Ljubljana - 
Celje kategorizirana kot magistral
ka. Z dograditvijo avtoceste je bila 
prekategorizirana v  regionalno 
cesto in končno so Preboldčani 
dočakali tudi sporočilo o ureditvi 
križišča. Pred kratkim je namreč 
direkcija obvestila krajevno skup

nost Prebold, da je v  program za 
leto 1999 uvrstila tudi rekonstruk
cijo križišča v  Latkovi vasi z ured
itvijo pločnikov in prehodov za 
pešce. Vrednost del je ocenjena 
na 45 milijonov tolarjev. Tako 
bodo lahko tudi prebivalci Hrastja 
varneje prihajali prek ceste.

K. R.

K m ečke žen e  h očejo  v ed e ti in  
zn ati
Peka kruha, predelava sattfa, o zdravju...

Vedno več je  km ečkih žena, k i želijo zim ski čas izkoristiti kar s e  da aktivno, za pridobivanje novega 
znanja in izkušenj. Čas, ko so  gospodinje zim o prebile ob prebiranju fižola in podobnih opravilih, je  
nam reč nepreklicno minil. Km ečke žen e Spodnje Savinjske doline imajo svo je  društvo, in to je  v  novem 
bru in decem bru skupaj z  Enoto za km etijsko svetovanje Žalec pripravilo več predavanj in učnih 
delavnic.

V  hladnem jesen skem  nedeljskem  popoldnevu so  s e  v  krajevni 
skupnosti G otovlje zbrali krajani ob svečani otvoritvi ceste. Grelo 
jih  je  spoznanje, da s e  kljub vedno večji odtujenosti ljudi, z  dobro  
organizacijo, strpnostjo  in solidarnostjo da veliko narediti.

Predsednik KS Gotovlje, Henrik 
Kranjc, je v  priložnostnem nagov
oru poudaril predvsem povezoval
no vlogo cest in drugih komunal
nih pridobitev v  kraju, ter se zah
valil Alojzu Pižornu predsedniku 
gradbenega odbora za izgradnjo 
ceste v  zaselku Sv. jedert ter nje

govemu pomočniku Maksimiljanu 
Luskarju. Trak ob otvoritvi 1200 m 
dolgega odseka sta prerezala 
Franc Pižorn in |ožica Žibret, saj 
oba vsak s svojega konca živita s 
to cesto. Novo asfaltirano cesto je 
blagoslovil dekan Branko Zemljak. 
Investicija v  višini 7 milijonov je

P o so d o b itev  javn e  
razsvetljave

Prestavitev transform atorske 
postaje pri Domu krajanov Polzela 
je z vidika Ogleda tega okolja

velik napredek. Prav tako so bili 
vsi zunanji električni vodi položeni 
v zemljo in postavljeni novi dro

govi za javno razsvetl
javo (na sliki). V KS je 
še kar nekaj podob
nih primerov, da bo 
potrebno obstoječa in 
dotrajana svetila 
zam enjati z  novimi, 
prav tako pa tudi še 
precej kritičnih cestnih 
odsekov, kjer bo 
potrebno na novo 
zgraditi javno
razsvetljavo . Takšne 
akcije bodo prav 
gotovo prispevale k 
prometni varnosti v 
kraju v  teh jesensko- 
zimskih mesecih, ko 
je zaradi slabih vre
m enskih razmer 
zm anjšana vidljivost.

T. Tavčar

Srečanje brigadirjev
Srečanje brigadirjev Mladinskih delovnih brigad ob 50-letnici 

gradnje avtoceste Ljubljana-Zagreb, ki na j b i bilo 28 . novembra, je  
preloženo In bo v  soboto, 19. decem bra 1998, ob 14. uri v  Športni 
dvorani M arof v  Novem m estu. Vzrok preložitve srečanja so  vojaške  
vaje NATO, lokalne volitve in drugo.

Avtor in režiser prireditve je 
Beno Hvala, ki je bil na avtocesti 
urednik AC. Udeleženci bodo ob 
prihodu prejeli spom insko 
priponko in časopis Mladost na 
avtocesti. Za zaznam ovanje te 
obletnice je zainteresirano tudi 
Ministrstvo za promet in zveze in 
društvo za avtoceste.

0  tem smo obvestili tudi Klube

brigadirjev v celjski regiji, ki naj bi 
neposredno vabili vse udeležence 
delovnih akcij, še posebej gra
ditelje avtoceste.

Če ste za interesiran i za 
neposredno soočen je s še 
živečimi graditelji avtoceste, vam 
bomo rade volje postregli z imeni.

Koordinacijski odbor

bila pokrita z 2,5 milijona zbranih 
prispevkov krajanov ter 4,5 mili
jona sredstev proračuna občine 
Žalec.

Krajani so ob tej priložnosti 
pripravili pravo vaško veselico, 
pokusili letošnje mlado vino z bre
gov nad Gotovljami ter s pesmijo 
m oškega pevskega zbora 
Gotovlje, ki ga vodi Zdenka 
Markovič, proslavili novo delovno 
zmago.

T.Tavčar

G asilska
društva
po
novem

V prostorih gasilskega doma na 
Polzeli so se zbrali predsedniki 
gasilsk ih društev iz Andraža, 
Ločice ob Savinji in Polzele. 
Povabili so še  poveljnika 
Savin jsko-šaleškega obm očja 
Darka Koželja in pa predsednika 
svetov KS Andraž in Polzela. 
Razgovor je  potekal na temo 
bodoča organiziranost gasilskih 
društev v občini Polzela in sistem 
financiranja požarnega varstva ter 
zaščite in reševanja. Dogovorili so 
se, da bodo ustanovili občinsko 
gasilsko poveljstvo. Dogovorili so 
se tudi, da vse, kar je bilo pozi
tivnega do sedaj glede organizira
nosti, ne bodo ukinjali. Se naprej 
bodo ostali vključeni v  Gasilsko 
zvezo Žalec kot enakovredni part
ner. Ker so bile pripombe na kate
gorizacijo gasilskih društev, je 
poveljn ik Savin jsko-šaleškega 
območja Darko Koželj poročal, da 
so bili letos spremenjeni kriteriji 
za kategorizacijo. Zato so sklenili, 
da bodo takoj po ustanovitvi 
gasilskega poveljstva pristopili k 
izdelavi kategorizacije gasilskih 
društev v  občini Polzela.

T. Tavčar

Prva učna delavnica je bila 26. 
novembra v  sejni sobi Kmetijske 
zadruge Trnava. Na njej so 
udeleženke s pomočjo Anje 
Sotošek izdelovale adventne 
venčke in drugo dekoracijo za 
polepšanje stanovanj v  decembru. 
Naučile so se tudi zavijati darila. 
Naslednja delavnica bo namenje
na slikanju na steklo in bo 1. 
decembra na Ponikvi, s pričetkom

ob 16. uri, vodila pa jo bo Andreja 
Mernik. 5. decembra ob 15. uri pa 
bodo v Zadružnem  domu na 
Ponikvi govorili o nalezljivih 
boleznih in klopih ter o pravicah 
dodatnega zdravstvenega
zavarovanja. Ponovno bodo prišle 
na svoj račun tiste kmečke 
gospodinje, ki jih zanima peka 
kruha in slanega peciva. Za tiste iz 
Vinske gore bo tečaj 5. in 8.

decembra, za Grižanke pa 9. in
12. decembra. 0  skrivnosti peke 
bo govorila Marija Prajne. Zadnja 
decembrska delavnica pa bo 16. 
decembra ob 10. uri v  sejni sobi 
Hemljarskega doma v Žalcu. 0  
pripravljanju jabolčnega kisa in 
sadnih destilatov ter novostih in 
zanimivostih v  predelavi sadja 
bosta govorila Zlatka Gutman - 
Kobal in Andrej Soršak. T. Tavčar
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S L O V E N S K I  K R Š Č A N S K I  D E M O K R A T I

Slovenski krščanski demokrati in kandidat za župana

O B Č I N E  B R A S L O V Č E

V L A D O  M A R O V T

se zahvaljujemo volilkam in volilcem za izkazano zaupanje in dane 
glasove.
G le d e  n a  u s k la je n  p ro g ra m  s  STR A N K O  S LS  IN  N ES
T R A N K A R S K O  LISTO  "  Z A  R A Z V O J M O JEG A  K R A JA "  
p o d p ira m o  k a n d id a ta  z a  ž u p a n a  v  d ru g em  k ro g u  
D u šk a  G o r ič a r ja .

Izvoljena svetnika v občinski svet občine Braslovče m a g . Jo ž e f  
M a ro v t in  V in k o  D rča  bova zavzeto uresničevala program SKD/ 
kar je možno le ob dobrem sodelovanju z županom in desno usmerje
nimi svetniki.

H V A L A  Z A  Z A U P A N J E  IN  
V A B U E N I N A  V O L IT V E  V  

N E D E L JO  6 .  D E C E M B R A  1 9 9 8 .
S K D



GospodarstvoDECEMBER 1998

Z javnim i d e li do zm anjšanja  

b rezp o se ln o sti
Eden največjili gospodarskih problemov, ki ima števillne posledice tudi na drugih področjih, je  brez

poselnost. V zadnjem  obdobju pa je  na obm očju stare občine Žalec zaznati nekaj ugodnejših gibanj kot 
na ravni države in regije. K  temu gotovo pripomorejo tudi javna dela.

In kaj kažejo podatki o gibanju 
brezposelnosti na območju 
upravne enote Žalec? 0  tem 
Biseifca Štopfar z Zavoda RS za 
zaposlovanje , Območna enota 
Celje, Urad za delo Žalec: "Na 
območju upravne enote Žaleč je 
bilo decembra leta 1997 prijavl
jenih 2665 brezposlenih oseb, 
konec septembra letos pa 2426. 
Stopnja registrirano brezposelnih 
oseb v  začetku letošnjega januar
ja, ko je bilo tudi število brez
poselnih nekako največje, je bila 
na našem območju 14,1%. V regi
ji oziroma na območju, ki ga 
pokriva naša območna enota v 
Celju, je bila stopnja registrirano 
brezposelnihl6,4% , slovensko po
vprečje pa je bilo 14,6%. Za 
letošnji julij pa so podatki nasled
nji: stopnja registrirano brezposel
nih je bila v  Sloveniji 14,2%, v 
celjski regiji 175%, na območju 
žalske upravne enote pa 13,9%.

Podatki, ki jih zajemamo, za 
konec leta 1997 kažejo, da se je 
število zaposlenih v žalski upravni 
enoti zm anjšalo za 1,7%. V pod
jetjih in drugih organizacijah je 
zaposlenost padla za 4 ,8% , 
medtem ko se je za 15,7% 
povečalo število zaposlenih pri 
samozaposlenih osebah. To je 
gotovo zelo razveseljiv podatek 
glede na to, da večji gospodarski 
subjekti skoraj ne zaposluje jo 
več."

Po številu zaposlen ih po 
dejavnostih so na prvem mestu 
nekmetijske dejavnosti (po starem 
industrija), v  katerih je 49,2%  vseh 
zaposlen ih , sledijo storitvene 
dejavnosti (39,7% ) in kmetijske 
dejavnosti (11%). Ti podatki se 
nanašajo na konec leta 1997. 
Kakšna pa je struktura brezposel
nih? Biserka Štopfar: "Septembra 
letos, ko je bilo na našem  
območju prijavljenih 2426 brez
poselnih oseb, je bilo kar 48,7%  
žensk. Precej zakrbljujoč je tudi 
podatek, da je  iskalcev prve 
zaposlitve 16,3% in da je starih do 
26. leta 25,8%  brezposelnih. Ti 
podatki so blizu povprečnim 
podatkom za celotno regijo. 
Imamo tudi zelo veliko dolgotra
jno brezposelnih oseb, se pravi 
tistih, ki so registrirani pri zavodu 
več kot dve leti. Glede na celotno 
število brezposelnih jih je kar 
63,8% . Pri podatku o brezposel
nih, starejših od 40 let pa je 
žalsko območje nad povprečjem 
regije - regija ima 44,9% , naše 
območje pa 51,3% starejših od 40

Krajani Šempetra, zaselka 
Nadvoz, se najlepše zahvaljujejo 
sedanjem u začasnem u odboru 
Krajevne skupnosti Šempeter, ki 
nam je uresničil našo dolgoletno 
željo, da bi ob glavni cesti, kjer je 
avtobusno postajališče, postavili 
utico.

Krajevna skupnost Šempeter 
dosedaj ni imela posluha za real
izacijo kakršnekoli investicije v

let. To kaže, da imajo na našem 
območju starejši od 40 let žal 
manj možnosti za zaposlitev. Po 
stopnji izobrazbe je največ - 
46,5%  prijavljenih brezposelnih s 
I. in II. stopnjo, s III. in IV. jih je 
27,6%, s V., VI., VII. oziroma Vlil. pa 
25,8%."

Prejem nikov denarnih nado
mestil oziroma denarnih pomoči 
je  bilo septembra letos na 
območju žalske upravne enote 
893 ali 33,3% , kar je tudi rahlo 
nad povprečjem v regiji. To kaže, 
da je veliko ljudi, ki ne ostajajo 
brez dela po lastni krivdi, am pak 
zaradi stečajev, izteka dela za 
določen čas ali trajnih presežkov. 
"V preteklih letih je v  večini naših 
podjetij zaradi hitrih in radikalnih 
sprem em b v gospodarstvu in 
dejansko skrbi za preživetje in 
uspeh na tujih trgih prihajalo do 
odpuščanja delavcev, kar se je 
odražalo v  povečevanju števila 
brezposelnih. Ta trend se na naših 
tleh rahlo um irja, posam ezni 
gospodarski subjekti, predvsem 
samozaposleni, ki se še bolj prila
gajajo spremembam v delovnih 
procesih, pa vedno bolj intenzivno 
zaposlujejo."

Seveda pa na trg delovne sile z 
ukrepi aktivne politike zaposlo
van ja posega tudi zavod za 
zaposlovanje. 'Tako pomaga pod
jetjem pri oblikovanju takšnih 
delavcev, kot jih potrebujejo za 
svoj delovni proces. Pri ukrepih 
aktivne politike zaposlovanja v 
podjetjih gre največkrat za kritje 
stroškov različnih funkcionalnih 
izobraževanj, pridobivanja 
funkcionalnih znanj v  raznih 
tečajih, raznih prekvalifikacij in 
usposabljanj za delo na konkret
nih delovnih mestih. V primeru 
zaposlovanja za nedoločen čas 
pa se  delodajalci poslužujejo 
ukrepa - povračil prispevkov delo
dajalcev. Zavod pa pomaga tudi 
tistim ljudem, ki stopajo na 
samostojno pot, in sicer s pro
gramom pospeševanja sam oza
poslovanja (financiranje izobra
ževan ja , izdelave poslovnega 
načrta in pridobitve nepovratnih 
sredstev za začetni kapital). 
Omenila pa bi še en program 
aktivne politike zaposlovanja, v 
katerega je bilo letos vključenih 
kar precej brezposelnih, to je pro
gram javnih del. Letos sta bila na 
našem območju dva nacionalna 
programa - javna dela v  hmel
jarstvu in sadjarstvu. Poleg tega 
pa so bili še drugi programi javnih

našem zaselku (vodovod, kanal
izacija). Že več let prosimo tudi za 
pomoč pri izgradnji pešpoti do 
Šempetra, ker je pot, ki pelje ob 
glavni cesti, zelo nevarna. Upamo, 
da bo sedanji odbor krajevne 
skupnosti Šempeter pripomogel k 
realizaciji navedenega problema, 
saj gre za varnost vseh nas, pred
vsem pa naših otrok, ki jim je 
edina pot do šole ob glavni cesti.

del."
0  javnih delih v  občini Žalec je 

svetovalka za  gospodarske in 
negospodarske dejavnosti občine 
Žalec Danica Jezovšek Korent
povedala: "Občina Žalec je ena 
tistih občin, ki se od vsega 
začetka intenzivno vključuje v pro
jekt javnih del kot aktivne politike 
zaposlovanja, ki ga izvaja min
istrstvo  za delo, družino in 
socialne zadeve. Zato število 
udeležencev v javnih delih pa tudi 
zaposlitev iz javnih del iz leta v 
leto raste. V letu 1998 smo tako v 
skupno štirih programih s 
področja sociale (programi, ki jih 
izvaja Center za socialno delo 
Žalec, Projekt Savin ja , Projekt 
Socialno podjetje in pomoč pri 
oskrbi varovancem v Domu Nine 
Pokorn), treh programih s  področja 
varstva okolja in urejanja prosto
ra, enem s področja varstva nar
avne in kulturne dediščine, dveh 
programih s področja turizma in 
enem  s področja podjetništva 
vključili skoraj 100 brezposelnih 
oseb.

Pri urejanju javnih površin na 
območju vseh 19 krajevnih skup
nosti v  občini Žalec je prek vsega 
leta vključenih 29 brezposelnih 
oseb, v  programu vzpostavitve 
evidenc stanja lokalnih cest 5 
izvajalcev v pol leta, tretji program 
javnih del s področja varstva okol
ja in urejanja prostora pa je pro
jekt Savinja od Kasaz do Grobelj, v 
okviru katerega je sanitarne 
poseke brežin ter ureditev pešpoti 
in čiščenje suhe struge Lave pod 
strokovnim nadzorom NIVO Celje 
štiri m esece opravljalo osem  
javnih delavcev. Pešpot ob Savinji 
je bila odprta maja letos, očiščena 
struga Lave pa je zaradi boljšega 
odtoka prefivnih vod zagotovo 
pripomogla k manjšim škodam ob 
zadnji poplavi. Program javnih del 
s področja varstva naravne in kul
turne dediščine je obsegal obno
vo in vzdrževan je zaščitenih 
parkov graščin Senek, Novo Celje 
in sanacijo gradu Žovnek. Program 
je potekal pod strokovnim vod
stvom Zavoda za varstvo naravne 
in kulturne dediščine Celje, 
vključeval pa je 4 delavce po 10 
m esecev pri čiščenju parkov in 2 
delavca 10 mesecev na Žovneku.

Na področju turizma smo bili v 
prvi polovici letošnjega leta tako 
kot lani vključeni v  slovenski pro
gram usposabljanja tržnikov v 
projektu Alpske ceste - vključena 
sta bila dva delavca za šest mese-

Se enkrat vsa  zahvala in 
pohvala sedanjemu odboru KS 
Šempeter, ki je dokazal, da se da 
z majhnimi sredstvi in z dobro 
voljo ter s posluhom za težave 
sokrajanov, marsikaj narediti in 
uresničiti.

Krajani
Šempetra-zaselka Nadvoz

cev, v  drugem polletju pa sta bila 
prav tako dva delavca vključena v  
vzpostavitev turistično-informacij- 
skega centra za območje Spodnje 
Savinjske doline in vključitev v  tur- 
istično-inform acijsko mrežo 
Slovenije. Nosilec oziroma izva
jalec tega projekta je bila občina 
Žalec oziroma Podjetniški center. V 
sklopu programa javnih del v 
razvojno-eksperimentalnih zapo
slitvenih programih, ki se odvijajo 
prek Podjetniškega centra s sode
lovanjem  lokalnih iniciativ so 
vključeni tudi trije projekti: 
Prodajno-prom ocijski center 
Juteks Žalec, Center za domačo in 
umetno obrt in Razvoj podeželja s 
pospeševanjem  dopolnilnih 
dejavnosti. Vseh treh projektih, 
katerih rezultat ne bo le odpiranje 
novih delovnih mest, temveč tudi 
razvoj dopolnilne oziroma inte
gralne turistične ponudbe na 
našem območju, je sodelovalo 
skupaj do deset delavcev za čas 
od pol do enega leta."

javna dela na področju sociale 
je podrobneje predstavila direktor
ica Centra za socialno delo Žalec 
Irena Pražn ikar: "Center za 
socialno delo Žalec v  zvezi z javn
imi deli sodeluje z zavodom za 
zaposlovan je , obm očno enoto 
Celje, ki odobri program javnih del 
po soglasju, ki ga poda občina. Z 
uradom za delo Žalec pa sodelu
jemo predvsem pri izbiri kadra. 
Programe javnih del na področju

Če smo še v  prejšnjem mesecu 
menili, da je gibanje tečajev del
nic na Ljubljanski borzi povezano 
z gibanjem tečajev na svetovnih 
borzah, moramo to trditev dopol
niti. Vse kaže, da obstoji 
povezanost, kadar gre za krizne 
razmere oz. za padanje tečajev. 
Ne obstaja pa povezanost pri 
naraščanju vrednosti. Trenutno so 
tečaji delnic na svetovnih borzah 
ponovno pridobili okoli tretjino 
vrednosti, v  Sloveniji pa le nekaj 
odstotkov. Kaj se je dogajalo na 
Ljubljanski borzi, natančneje 
pojasnjuje spodnja tabela . Iz 
rezultatov je povsem jasno, da je 
medved močno izpodrinil bika in 
mu kljub njegovim številnim  
poskusom ni dal vladati. Večina 
tečajev najpomembnejših delnic 
(ki jih analiziramo) je v  povprečju 
nižjih za okoli 5 odstotkov. Najbolj 
je medved udaril po delnicah 
celjskega Cetisa. Vrednost se je 
spustila kar za dvanajstino. 
Takšen padec je lahko odziv 
načina sklepanja poslov z delni
cami. Skoraj polovica prometa je 
bila sklenjena v svežnjih ali z 
aplikacijami, ne pa kot običajna 
prodaja med investitorji. 
Povprečna m esečna cena znaša 
11.960 SIT, medtem ko so bili 
zadnji mesečni posli sklenjeni po 
okoli 11.500 SIT za delnico. To 
pomeni, da bojazni pred strmim 
padcem cene ni oziroma je nivo, 
na katerem stoji delnica, precej 
trden. Za desetino manj so vredne 
delnice Krke. Ustavile so se na 
25 .000 SIT, ki je hkrati psihološka 
meja. Prihodnost delnice je zaradi 
tega negotova. Kazalci še  ne 
kažejo rasti in promet je še vedno 
m inim alen. Delnica ima dve 
m ožnosti: da se vzpne nad 
območje psihološke podpore, ali 
vzdrži na ceni 25 .000 SIT čim 
daljši čas. V nasprotnem primeru 
bo spust delnic katastrofalen. 
Podobno se bo zgodilo z delnica
mi Leka in Kolinske.

socialn ih  de javnosti izvajam o 
sedem  let. Del javn ih  del je 
namenjen otrokom v obliki učne 
pom oči, dnevnega centra za 
otroke in mladostnike in podobno, 
drugi del pa starejši populaciji v 
obliki pomoči na domu in 
družinam z duševno prizadetimi 
osebam i. Od leta 1996 je v ta 
javna dela vključenih nekaj več 
kot 20 oseb. Poleg tega pa je od 
1. julija lani občina odobrila, da se 
dejavnost pomoči na domu odvija 
tudi kot redna zaposlitev. Pri tem 
smo bili med prvimi v  Sloveniji. 
Zaposlenih je šest delavk, ki izva
jajo pomoč na domu in imajo 
večinoma srednjo izobrazbo ali pa 
so opravile posebno izobraževan
je. Storitve iz javnih del trenutno 
uporablja več kot 70 gospodin
jstev na območju sedanje občine 
Žalec oziroma vseh novonastalih 
občin. Glede na to, da je izjemen 
pritisk na domsko oskrbo starejših 
in da so domovi ostarelih po vsej 
Sloveniji polni, čakalne dobe pa 
so tudi leto in včasih več, je 
potreb po pomoči na domu več, 
kot jih trenutno pokrivamo. Novi 
nacionaln i program socialnega 
varstva, ki bo sprejet naslednje 
leto, bo bistveno povečal tudi nor
mativ, kar pom eni, da je za 
območje novih občin predvidena 
ekipa 13 redno zaposlenih pri 
pomoči na domu. Tudi na tem 
področju pa bodo še naprej pod
pirali širitev javnih del. Sicer pa

Pri trgovanju z delnicami Leka 
je bila večina poslov preteklega 
m eseca sklenjenih po 36 .000 SIT, 
kar je čisto blizu psihološki meji 
(35 .000 SIT). Dobro pri delnici je 
to, da je sicer skromen promet 
sklen jen kot posledica 
povpraševanja in ponudbe na 
trgu, ne pa kot svežnji delnic ali 
aplikacije med večjimi borznimi 
hišami. Na tem nivoju je cena v 
okviru negativnega trenda. Tudi pri 
delnicah Kolinske, čeprav je njiho
va vrednost padla le za okoli 2

V tem članku, bi radi predstavili 
še dogodke na trgu PID-ovskih 
delnic. Najbolje so se odrezale 
delnice skladov Atena. Njihova 
vrednost je od uvrstitve na borzo 
(12.10.98) pa do danes porastla 
za okoli 3 % . To je hkrati edini 
zabeležen porast na tem trgu, 
vsem  ostalim je vrednost padla. 
Najbolj delnicam skladov Nike, 
padci znašajo od 10 do 25 %, 
zatem delnicam sklada Vipa in 
Mercata 1, kjer je padec 13 %, z 
desetimi odstotki nižjo vrednostjo 
pa omenjamo delnice Kompasa

javna dela financirata ministrstvo 
za delo , družino in socia lne 
zadeve prek zavoda za zaposlo
vanje in občina. Ministrstvo pokri
va nadomestila za brezposelnost - 
tisti, ki ga imajo, ga obdržijo, drugi 
to pravico pridobijo, plača stroške 
prevoza na delo in zdravniški pre
gled ob vstopu v javno delo, 
občina pa plačuje stimulativni del 
nagrade, prevoz po terenu in 
materialne stroške, ki nastajajo pri 
delu."

Seveda tudi na centru za social
no delo upajo, da bodo župani 
novih občin poleg cest in kanal
izacije videli tudi ljudi. Takoj po 
njihovi izvolitvi jim bo center pred
stavil programe javn ih  del in 
pomoči na domu, prav tako pre
ventivne in razvojne programe, ki 
so jih na centru lahko izvajali 
doslej.

V naslednjem letu se bodo torej 
sedanji programi javnih del nadal
jevali, uvedli pa naj bi tudi 
nekatere nove, med njimi: ŠENT - 
slovensko združenje za duševno 
zdravje (4 osebe), HUMANITÄR - 
varstvo predšolskih otrok na 
domu (4 osebe), zavod ZAR|A - za 
varstvo in rehabilitacijo  po 
poškodbi glave (2 javna delavca), 
RACIO - že v decembru naj bi bili 
dve osebi vključeni v  delo krizne
ga centra CSD Celje in projekt 
počitniškega varstva šoloobveznih 
otrok.

odstotka, razmere niso kaj obeta
joče. Povprečna m esečna vred
nost je 2 .060 SIT, kar je tik nad 
vrednostjo, iz katere se je delnica 
prejšnjo pomlad komaj prebila. 
Prav takšne napovedi bi lahko 
zapisali tudi za ostale delnice, ki 
so  uvrščene na Ljubljansko borzo. 
Za vse velja, da so sredi nega
tivnega trenda in da se bodo iz 
tega obdobja prebile 'šele nasled
njo pomlad, če se zgodovina pon
avlja, ali pa bo do večjega poras
ta prišlo šele ob vrnitvi tujcev.

ter Vizije. Vrednosti večine ostalih 
PID-ovskih delnic so nižje za okoli 
pet odstotkov.

Po opisanem je zaključek lahko 
enak  zaključku v  prvem delu 
članka om enjenih podjetij. 
Gibanje vseh delnic PID-ov je 
odvisno od gibanja cen delnic 
podjetij in njihovih dogodkov, ker 
vsak PID razpolaga z  delnicami 
podjetij, ki so  njihovo edino 
prem oženje. Do popravka cen 
navzgor bo zagotovo prišlo na 
obeh trgih hkrati.

Vinko Aberšek

I \ •  liDVMA •  Minil v

Velika pridobitev za krajane
v

Šempetra

K .R .

Z Ljubljanske borze
je sen sk i dnevi so  z  obilnimi padavinami na Ljubljansko borzo prinesli tudi padanje tečajev delnic. 

Borzni indeks se  je  tekom  m eseca znižal za okoli 5  %  in s e  ustavil na 1 6 3 8  indeksnih točkah.

DELNICA ZASLUŽEK POVP. % PROMETA % PROMETA
v SIT MES CEMA BREZAPUK. Z APUK.

Istrabenz
Helios
Fructal
Etol
Emona obala Koper
Droga Portorož
Color Medvode
Cetis
Kolinska
Krka
Lek
Marina Portorož
Mercator
Petrol
Radenska
Tosama

1642 2875
- 5122 34030

3014 2645
- 5303 20494

4303 473
- 6868 34118

3304 5636
- 12348 11960

- 2044 2060
- 9803 25950
- 5717 36134
- 1551 6717

2662 7323
- 1490 26838
- 1341 2492
- 2134 5233

88,91 11,08
53,42 46,58
80,72 19,28
90,65 9,37
92,24 7,76

89,8 10,2
9743 2,57
55,58 44,42
94,97 5,03
94,14 5,86
89,59 10,41
99,59 0,4
69,62 30,37
96,46 3,54
81,21 18,79
8Z29 12,71
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P riznanje T urističnem u  
društvu  B raslovče

Že drugo leto zapored so  Braslovče v  akciji 12 Spodnje Savinjske  
doline zasedle  drugo m esto, z  minimalnim zaostankom  za  zm ago
valnim krajem  - Žalcem. Lepo, ni kaj, n e  bi pa bili pravi Savinjčani,
ce  s i  n e  bi želeli š e  ka j v e č

Vendar kot avtor prispevka 
pravilno ugotavlja, je temu kriva 
slabša gostinska ponudba in tudi 
premalo gostinsko-turističnih pri
reditev. Kje so časi, ko sm o na 
Braslovško jezero hodili ob koncu 
tedna, ker smo vedeli, da nas 
čaka živa glasba, dobra postrežba 
ali pa smo se  veselili na priredit
vah ob pustovanju, ob dnevu 
žena in drugih. Tega danes ni več.

Sprašujem se, zakaj je bilo mar
tinovanje, ki ga je pripravil g. Ferlič 
v  kinodvorani, tako slabo 
obiskano. Hvale vredna ponudba, 
ki pa je  pri ostalih krajanih 
naletela na gluha ušesa. Vedno 
sm o pripravljeni kritizirati, da se v 
kraju ničesar ne dogaja, ko pa 
nekdo pripravi prireditev, pa lepo 
stojimo ob strani in na tihem 
upamo, da mu ja ne bi uspelo. Pa 
to ni sam o zadnji primer martino
vanja, am pak tudi slabo obiskane

prireditve ob 110-letnici prosvet
nega društva, pustovanje za 
otroke...

Prave družabnosti, že lje  biti 
skupaj s  prijatelji ni več. Ali je 
temu kriv sam o denar?

Verjetno tudi pri ostalih 
društvih, ne sam o pri našem , 
opažajo, da je vedno težje prido
biti mlade člane. Mladi, ki po eni 
strani ne vedo, kje bi potrošili 
svojo energijo in prosti čas, po 
drugi strani pa se v  delo društev 
ne želijo vključiti - ker je brez 
veze, ker od tega nim aš nič, ker 
so  v  društvih sami stari itd. Prav 
slednje pa kaže na to, kako 
postaja naša družba odtujena. 
Upam, da se bo z novo lokalno 
ureditvijo to izboljšalo in da bodo 
novi župani in občinski svetniki 
imeli več posluha za delovanje 
društev.

Turistična zveza Slovenije od

osamosvojitve naprej vsako leto 
izpelje akcijo Moja dežela - lepa, 
urejena in čista. Zaključek letošnje 
akcije je bil v  Novi Gorici, mestu, ki 
je zm agalo v  kategoriji večjih 
mest. Ostali zmagovalni kraji po 
posameznih kategorijah so še bili: 
Bled, Ptuj, S lovenske Konjice, 
Mozirje, Šentanel in v  kategoriji 
ostalih krajev Braslovče. Za preje
to priznanje in pokal gre v  veliki 
meri zasluga vodstvu dosedanje 
KS in ljudem, ki vsakodnevno skr
bijo za lepo podobo našega kraja. 
Kot pa je bilo iz prispevka TV vide
ti, pa daje pečat temu zgledno 
urejena župnijska cerkev in njena 
okolica, za kar gre zahvala vsem 
ljudem, ki so v  zadnjih letih s svo
jimi prispevki pripomogli k temu in 
pa seveda našem u g. župniku 
jožetu Z idanšku, po načrtih 
katerega so se dela izvajala.

Samo želim o in upamo lahko, 
da bo tako tudi v  bodoče in da 
bomo Braslovčani še naprej lahko 
tako ponosni na svoj kraj.

TD Braslovče

U G O D N A  P O S O J I L A  P R I Z A D E T I M  V  P O P L A V I

Banka Celje se  je odločila, da v  okviru svojih možnosti ponudi pomoč vsem  tistim, ki so bili 5. novembra 
1998 poplavljeni in nam eravajo za odpravo posledic poplave najeti bančno posojilo. Ugodnejša obrestna 
mera se nanaša na posojila za pravne osebe in za prebivalstvo.

Banka Celje pri posojilih za prebivalstvo odobrava posojila za odpravo posledic poplave za zasebno 
dejavnost in za sanacijo stanovanjskih objektov. Za te nam ene banka nudi posojila po obrestnih merah, ki 
so  za eno odstotno točko nižje od redne ponudbe. T. K.

t r ig la v  p r e m o ž e n je

L e  m alo j e  p o treb n o , da s e  desetletja  dela in odrekan ja  sp rem en ijo  v  n ič. Poplava, 
požar, p o tres , toča, vihar,... vzro k o v  n e  m anjka. '

V  ZA V A R O V A LN IC I T R IG LA V  sm o  vam  pripravili v rsto  p rem o žen jsk ih  zavarovanj, s  
katerim i b o ste  s v o jo  lastn ino  zaščitili p re d  p o sled ica m i različnih nevarnosti, ki j i  
pretijo , pa  n a j b o  to sta n o va n je , hiša , d ra g o ce n i predm eti, avtom obil ali kakšna druga  
stvar, ki vam j e  p ri s rcu .

Tu sm o  zato, da vam p risk o č im o  na p o m o č  takrat, ko  n a s p otrebu jete . Im am o znan je, 
izk u šn je  in m o č, k a k ršn e  vam ne m o re  ponuditi nobena  druga slo v e n sk a  
zavarovalnica .

P ri Z A V A R O V A LN IC I T R IG L A V  želim o, da b i s v o jo  s r e č o  uživali b rezsk rb n o  in da s e  
vam  v  trenutkih n e s re č e  ali s t isk e  ne  b i bilo  p o treb n o  o d re č i ničem ur, za kar ste  s e  
trudili dolga d esetletja .

~  z a v a r o v a l n i c a  t r i g l a v ,  d.d. 

Območna enota Celje

Praznični decembrski dnevi v Žalcu
Tudi letos bo Žalec odet v  praznično decem brsko podobo s  tisočerimi barvnimi lučkami. Turistično 

društvo. Zavod za  kulturo in poslovalnice na M estnem  trgu so  pripravili program prireditev, ki bodo  
ob veliki osrednji jelki.

V Žani lahko starši naročijo darilne pakete, ki jih bosta otrokom izročila Božiček in Dedek Mraz.
Že v četrtek, 3. decembra, bo v  dvorani Doma II. slovenskega tabora otroška gledališka predstava Pepelka, 

o drugih prireditvah pa več v  naslednji številki Savinjčana. J.K

^  G O S T I Š Č  E v S a v i n j a
P L EV C A K

LATKOVA VAS 227, PREBOLD, tel.: 701 -030 

Na Vašo željo organiziramo, 
poročna, poslovna, slavnostna in 
družinska kosila ter večerje; prav 

tako pa praznovanja ob iztekajočem se letu. c 
Ob nedeljah vabimo na nedeljska kosila.

» j
2. januarja 1999 (sobota) Vas vabimo na 

NOVOLETNO ZABAVO.
J *  S  $  Si »  i

Pričakujemo Vas med 12. in 22. uro! 
Dobrodošli v gostišču PLEVČAK

l o o o o o a a o o o o o o a o c t o o o o o a o o a o o o o o o o o o o o o *

Prvo mesto Braslovčam 
in kampu Dolina

V Novi Gorici je Turistična 
zveza Slovenije podelila 
letošnja priznanja za najbolj 
urejene kraje, v  Čatežu pa 
najbolj urejenim kampom. Tako 
so Braslovče osvo jile prvo 
mesto v  kategoriji manjši tur
istični kraji. V kategoriji manjših 
turističnih kampov pa je prvo 
m esto osvojil kamp Dolina 
Prebold. J. K .

B a n k a  C e l j e  v  P e t r o v č a h

Z a v e d a m o  s e  k a k o  p o m e m b n a  s t a  z a  V a s  č a s  i n  
b l i ž i n a  e n o t e .  Z a t o  s m o  o d p r l i  n o v o  e n o t o  
A G E N C I J O  P E T R O V Č E ,  k j e r  V a m  b o m o  n u d i l i  v s e  
s o d o b n e  b a n č n e  s t o r i t v e  t o l a r s k e g a  i n  d e v i z n e g a  
b l a g a j n i š k e g a  p o s l o v a n j a .

P o s l o v n i  č a s  A g e n c i j e  P e t r o v č e ,  P e t r o v č e  1 :
p o n e d e l j e k  -  p e t e k :  o d  8 . 0 0  d o  1 1 . 0 0  i n

o d  1 3 . 1 5  d o  1 6 . 1 5

V e s e l i m o  s e  V a š e g a  o b i s k a .
D o s e g l j i v i  s m o  t u d i  n a  t e l e f o n u :  7 0 7  9 0 9

a l i  p o  f a k s u :  7 0 7  9 1 0 .

S o  s t v a r i ,  k i  j i h  l a h k o  p o n u d i  l e  d o b r a  b a n k a .

Q |  b a n k a  c e l je
V v a r n e m  z a v e t j u  t r a d i c i j e
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V in k o  D e b e l a k
(z a  ž u p a n a )

4 9 , 3 3 %
Ž E  V  P R V E M  K R O G U

S p o što v a n e  vo liv k e  in v o liv c i,

iskrena hvala za vašo veliko podporo, s 
katero ste pokazali, da sem zaupanja vreden 
kandidat za župana Občine Prebold. Ker mi 
je zmanjkalo le nekaj glasov, bo potreben še 

drugi krog volitev za župana.
Upam, da vam ne bo težko ponovno stopiti 
na volišče v nedeljo, 6. decembra 1998, ter 

glasovati zame in potrditi našo volilno 
zmago iz prvega kroga.

V in k a  D e b e lak a , k a n d id ata  L D S  , v  d ru g em  krogu  
vo lite v  z a  ž u p a n a  p o d p ira ta  tud i D e S U S  in  Z L S D .

N ik o la j  R o ž i č  
(z a  ž u p a n a )

Spoštovane volivke in volivci 
Občine B raslovče,

najiepše se zahvaljujem za zaupanje, ki ste 
mi ga izkazali v prvem krogu volitev.

P o zivam  V a s , d a  v  nedeljo , 6. d e ce m b ra  1998, 
prid em o na v o liš č a  v s i tisti, ki nam  ni v se e n o , 

kaj bo s  T rn a v o , L e tu še m , B ra s lo v č a m i in 
G o m ilsk im .

Na vo litve  po zivam  tudi ra zo ča ra n e  v  1. krogu  
ter tiste , ki s e  vo litev  v  1. krogu  n is te  ude lež ili.

Potrd im o sk u p a j n a šo  v o liln o  zm ag o  
v  ned e ljo , 6. d e ce m b ra  1998.

Saj veste, odločitev je v rokah 
tistih, ki volijo.

TT Prebold

Poplava od n esla  dob iček
Intervju z generalnim direktorjem TT Prebold Vinkom Žoharjem

Tekstilna tovarna Prebold se  
ponaša z  več kot 156-letno  
tradicijo. Prebrodila je  mnoge 
viharje, krize in zamenjala veliko 
gospodarjev. Tudi v  spremen
jenih pogojih gospodarjenja se  
je  uspela obdržati na površju, 
kar je  ob tem, da je  veliko 
močnih tekstilnih podjetij 
"potonilo", še  toliko več vredno. 
Zadnja katastrofalna poplava pa 
je  naredila ogromno škodo in s  
tem postavila pod  vprašaj 
m orebitno nadaljnje uspešno  
delo podjetja. 0  tem in nasploh 
o poslovanju tovarne sm o se  
pogovarjali z  generalnim direk
torjem dip. inž. Vinkom Žohar
jem.

Na čelu TT Prebold ste sedaj 
že skoraj dve leti. Kako bi ocenili 
to obdobje in s  kakšnimi proble
mi ste se  pri delu najpogosteje 
srečevali?

"Obdobje zadnjih dveh let je 
minilo izredno hitro, skoraj 
neopazno, saj sem vpet v spone 
tovarne že od študija dalje. 
Problematika dela je, z ozirom da 
smo gospodarska družba, temu 
primerna. Skrb za prodajo, 
proizvodnjo in pozitiven finančni 
učinek so glavne naloge. Ker smo 
tudi delovno intenzivna panoga, 
pomeni, da velik delež prihodkov, 
preko 30 %, namenjamo za plače 
in te redno tudi izplačujemo, bi 
lahko rekel, da je to največji prob
lem vsakega direktorja v  gospo
darstvu."

TT Prebold je  bila m ed prvimi 
delovnimi organizacijami, ki je  
izpolnila pogoje za preobliko
vanje lastnine. Danes je  TT

delniška družba. Kakšna je  torej 
lastniška struktura sedaj?

"Lastniška struktura je naslednja: 
10,2 % odškodninski sklad, 10,2 % 
kapitalski sklad, 11,8 % PID Krona, 
9,8 % PID Kmečka družba, 54,5 % 
notranji lastniki (zaposleni, upoko
jenci in bivši zaposleni), 3,5 % SRD 
(neodkupljene delnice)."

Tekstilna industrija sodi med 
delovno intenzivne panoge, kar 
predstavlja še  toliko večje  
težave. Veliko n ekoč zelo  
uspešnih podjetij danes ni več. 
TT Prebold je  uspela prebresti 
krize in se  obdržati na trgu. Kako 
bi to komentirali?

"Na trgu smo obstali zaradi naše 
zagnanosti in potrebe po 
preživetju, ki je v  našem podjetju 
vseskozi izredno močno prisotna, 
saj imamo že 156-letno tradicijo 
tekstilne dejavnosti na tem pros
toru. In ker je firma obstajala tudi v 
tako različnih sistemih, je naloga 
sedanjega vodstva nadaljevanje te 
uspešne in dolgoletne tradicije. Da 
pa smo tekstilci uporni, vztrajni in 
pridni pa je tako poznano. Obstali 
smo tudi zato, ker smo vseskozi 
porabljali toliko, kolikor smo sproti 
ustvarili in ker smo vedno računali 
samo na lastne sile in se nismo 
zanašali na pomoč države. Da je 
kriza v tekstilu v  vsej zahodni 
Evropi, pa je tudi poznano. S prila
gajanjem asortimana, ki pa je kar 
obširen, smo vedno našli prostor 
za naše izdelke, če ne doma pa v 
izvozu. Dejstvo je, da smo prisiljeni 
izvažati, saj nogavic prodamo 
preko 70 % v izvoz, kuhinjski pro
gram preko 80 %, tkanin pa manj."

Tovarna ima dve enoti,

Tkanine in Pletenine. Kakšen je  
danes proizvodni program in v 
čem so  novosti?

"Naš proizvodni program zajema 
tkanine, nogavice in kuhinjski pro
gram. Približno tretjino zajema 
vsak, oziroma predstavlja v  skupni 
realizaciji. Naš cilj v  tkaninah je 
proizvodnja najkvalitetnejših 
lanenih tkanin in mešanic z lanom. 
V ta namen smo se v letošnjem 
letu tudi opremili z najsodobnejšim 
strojem imenovanim tumbler, kjer 
je možno lan obdelati tako mehko, 
da ddbi volnen otip. To je pred
vsem  pomembno za izvoz v 
Evropo in Ameriko, pa tudi doma.

Program ženskih nogavic širimo 
v smeri višjega cenovnega razreda, 
to so nogavice z vzorcem, push up 
ter nogavice s peto in nadvelikosti. 
Dejstvo je, da ne moremo konkuri
rati uvozu zaradi naše ne naj
sodobnejše strojne opreme, 
imamo pa znanje in izkušnje, ki jih

želimo tržiti. Kuhinjski program pa 
želimo razširiti na tekstil za dom in 
gospodinjstvo in tako povečati 
ponudbo in kreacijo lastnih zamisli 
s kombinacijo naših tkanin, konfek- 
cioniranih v  naši hiši."

Podjetje je  izvozno naravnano. 
Z  izgubo nekdanjega jugoslo
vanskega trga se  je  marsikaj 
spremenilo. Kam seda j največ 
izvažate in kakšne so  želje v  tej 
smeri?

"Pred desetimi leti je TT Prebold 
prodajala na trge bivše jugoslavije 
skoraj 80 % realizacije zaradi tega, 
ker so bile tam konfekcije, ki so 
rabile tkanine za reprodukcijo in 
obstajal je trg za druge naše 
izdelke. Z razpadom trga in investi
ranjem predvsem v zadnjo fazo 
proizvodnje - plem enitenje in 
odprtjem široke linije smo si 
povečali možnosti prodaje na 
zahodne trge, kamdr danes izvozi
mo več kot polovico tkanin. Danes 
predstavlja izvoz več kot 60 % 
celotne prodaje. Največ izvažamo v 
Nemčijo, Avstrijo, Italijo, ZDA Švico 
in Anglijo. Dejstvo je tudi, da so kar 
velika področja še svetle lise, 
kamor ne prodajamo in to bomo 
skušali odpraviti naslednje leto. 
Odprta je Skandinavija, Fragcija, 
Španija, Portugalska, Kanada, svet 
je torej še velik. |e pa ponudba tek
stila predvsem iz držav daljnega 
vzoda, Turčije, izredno velika in 
zelo konkurenčna. Delovna sila je v 
teh državah izredno poceni, imajo 
svojo surovinsko bazo in v zad
njem času so izredno velika sredst
va investirali v  strojno opremo. 
Naše konkurenčne prednosti so 
ostale bližina zahodnih trgov, flek
sibilnost v  dobavi, dobro znanje in 
tradicija. Se pa te prednosti izgubl
jajo in manjšajo zaradi našega pre
majhnega investiranja v strojno 
opremo, nove tehnologije, izgubl
jamo produktivnost in zaradi stare 
opreme tudi kreativnost, kar pa je

L o j z e  R a k
(z a  ž u p a n a )

S P O Š T O V A N E  V O L IV K E ,  S P O Š T O V A N I V O L IV C I  
O B Č IN E  T A B O R

V s e m , ki s te  na  o b č in s k ih  v o litv a h  g la s o v a li  z a  ž u p a n a  
o b č in e  T a b o r  in o b k ro ž ili m o je  im e , s e  v a m  n a jle p š e  
za h v a lju je m .
P ro s im  v a s ,  d a  to  s to r ite  š e  e n k ra t in p rid e te  na  
v o l iš č a  v  n e d e ljo , 6 . d e c e m b ra , n a  M ik lav že v o . V ab im  
tud i v s e  t is te , ki s e  v o lite v  22 . n o v e m b ra  n is te  a li n is te  
m o g li u d e le ž iti, d a  g la s u je te  z a m e .
Z a  n o v o  O b č in o  T a b o r  im a m o  z a s lu g e  p ra v  v s i  o b č a n i,  
s a j  s m o  to  iz g la s o v a li  na  re fe re n d u m u  ž e  leta  1994. 
O b č in a  T a b o r  je  m a jh n a  o b č in a  in v s i  s e  m ed  s a b o  
d o b ro  p o zn a m o . Ž e lja  v s e h  je , d a  b o m o  v  n o v i o b č in i  
u s p e š n i in  d a  b o m o  n a p re d o v a li n a  v s e h  p o d ro č jih .
T o  bo  m o žn o  na  o s n o v i d o b rih  in  s tro k o v n o  u te m e l
je n ih  p ro g ra m o v , ki b o d o  iz d e la n i z a  p o s a m e z n a  
p o d ro č ja . T e  p ro g ra m e  bo  p o tre b n o  p o s la t i n a  o s n o v i  
r a z p is o v  n a  p o s a m e z n a  m in is t r s t v a  R e p u b lik e  
S lo v e n ije . Ž u p a n  in  o b č in s k i s v e t  n e  b o sta  z m o g la  
v s e g a  in v  ta  n a m e n  b o m o  u s ta n o v ili  k o m is ije  z a  
p o s a m e z n a  p o d ro č ja  In p o v a b ili  k  s o d e lo v a n ju  
s tro k o v n ja k e , ki jih  v  o b č in i T a b o r  n e  m a n jk a .
G re  z a  n a š e  s k u p n o  d o b ro  in z a  b o d o č n o s t  n a š ih  
o tro k  in n e  o te žu jm o  s i  s k u p n e g a  d e la  z  id e o lo šk im i  
p re d so d k i. Lojze Rak

osnova dobrega finančnega 
učinka."

Bliža se  zaključek leta. Kako 
bi ga morda ocenili, čeprav še  ni 
mogoče videti vseh kazalcev?

“Po devetmesečni bilanci imamo 
10 mio dobička. Vse je kazalo, da 
bi lahko zelo dobro zaključili. 
Uporabil sem pogojnik, ker nam je 
zadnja poplava odnesla vse 
možnosti za dober rezultat in se 
borimo s preživetjem. Ker so pred
vsem meseci v drugi polovici leta 
za nas zaradi sezone močnejši, je 
poslovna priložnost, ki bi jo lahko 
izkoristili, še toliko bolj boleča."

Tovarna je  sedaj priključena 
na plinsko omrežje, kar pomeni 
dve poglavitni prednosti. Ena je  
cen ejša  energija, druga pa  
čistejše okolje oziroma zrak. Kaj 
pravite na to?

"Od julija dalje smo priključeni 
na zemeljski plin, kar pomeni pred
vsem čistejše okolje, saj se poleti 
skoraj ni videlo, da se kadi iz 
našega dimnika. Poraba mazuta je 
znašala med 25 poleti, 34 ton poz
imi in pri vsebnosti žvepla pod 1 % 
- lahko vemo, kaj to pomeni. 
Predvsem pa ta investicija - 
največja letos, pomeni ogromen 
finančni prihranek pri stroških za 
energijo. Več kot 0,5 mio vsak dan 
in to so zelo velike številke."

Tovarna je  doživela v prvih 
dneh novem bra katastrofalno 
poplavo, katere škoda je  ocenje
na na preko 5 0 0  milijonov tolar
jev. Kot vemo, do seda j š e  ni bilo 
nobene konkretne pomoči. Kako 
bi to komentirali?

"Katastrofalna poplava, ki smo jo 
doživeli 5. novembra, nam je vzela 
skoraj m esec dni za odpravo 
posledic, ki pa še niso dokončno 
odpravljene. Spodnji del tovarne, 
novejši in najvitalnejši, je zalila tudi 
preko meter visoka voda (v kotlarni 
in jedilnici) in 35 cm visoka v 
obratih predilnica, priprava tkanja,

tkalnica in pletilnica. Preko 650 
elektromotorjev s pripadajočo elek
troniko na opremi je  poškodovala 
vodna ujma. Poplavljena so bila 
tudi sklad išča preje, osnovnih 
surovin, repromateriala, nogavic in 
tkanin. Omeniti je potrebno tudi 
objekte, ki so bili skoraj meter pod 
vodo in ker je sedaj zima in zmrzal, 
je škoda še toliko večja. Ocenjena 
škoda znaša 517 milijonov SIT. 
Samo izredni požrtvovalnosti 
delavcev se moram zahvaliti, da 
škoda ni večja, oziroma da smo 
tako kmalu uspeli pognati stroje in 
ponovno oživiti proizvodnjo. Ker je 
večji del le-te namenjen izvozu, je 
problem še toliko večji.

Izkoristil bi priložnost in se javno 
zahvalil našim zaposlenim v  ener
getiki, vzdrževanju in proizvodnih 
obratih, da so v  tako kratkem času 
uspeli usposobiti proizvodnjo, 
jasno pa zaradi izgube delovnih 
dni skušamo nadoknaditi zamu
jeno z delom ob sobotah in tudi 
nedeljah do 19. decembra, ko so 
še možne odpreme za izvoz. Vsak 
zaposleni je opravil tudi dva soli
darnostna dneva za odpravo 
posledic poplave, saj se je žal tudi 
tokrat pokazalo, da imamo samo 
to, kar sami naredimo."

Podjetje s  156-letno tradicijo 
je  bilo vedno sposobno  
premagovati težave in tako bo 
verjetno tudi v  prihodnje. Kaj 
pravite?

"Podjetje s 156-letno tradicijo 
ima jasno vizijo razvoja, zastavl
jene cilje in bo tudi obstalo. V tem 
trenutku teče več razvojnih in orga
nizacijskih projektov, ki nam dajejo 
upanje, da bomo obdržali ritem na 
trijh in ohranili delo preko 640 
zaposlenim, ki je sicer zelo trdo 
delo, ampak redno in varno.

Naš zaščitni znak Črna mačka pa 
je porok za nadaljevanje uspešne 
tradicije."

D. Naraglav
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NESTRANKARSKI KANDIDAT ZA ZUPANA OBČINE ŽALEC
“V s e ,  k a r  je  d o b r e g a , n a j o s t a n e ,  

s la b o  s k u p a j  iz b o ljš a jm o !”A l o j z  P o s e d e l ,  <uPi. oec.
“S p o što v a n e  vo livk e  
in  sp o što va n i vo liv c i!

Isk ren a  zahvala vsem , 
k i s te  m enili, da sem  
n a jp rim ern e jši kandi
dat za župana n ove  
O bčin e Ž a le c  in  s te  
vo lili zam e. K e r upam  
in  p ričaku jem , da s e  
b o s te  tako o d lo č ili 
tu d i v  drugem  krogu , 
va s p ro s im , da s e  
vo litev  u deležite , in  s e  
vam za Vaš g la s že  
vn apre j zahva lju jem .
V se  tis te , k i s te  v  
prvem  krogu  vo litev  
s v o j g la s  o d d a li 
ka terem u  o d  d ru g ih  
ka n d id a to v , p ro s im , 
da š e  en kra t p re teh 
tate sv o jo  o d lo č ite v  in
hva ležen  vam bom , č e  b o ste  v drugem  krogu  g la so va li zam e.

Župana n ove  O bčine Ž a lec bodo  v  drugem  krogu  izvo lili tis ti, k i 
bodo  na vo litve  p r iš li, za to  s e  obračam  tud i na v se  tiste , k i s e  vo litev  
v  p rvem  krogu  n iste  u d e lež ili in va s vabim , da tud i v i so o d lo ča te  p ri 
izvo litv i novega  župana, sa j je  m ožn ost za sprem em bo le  na vo lit
vah.

T o re j na sv id e n je  na vo litvah  v  n ede ljo , 6. decem bra 1998!”

1 .  Izko ristim o  p oložaj naše občine za  hitrejši in uravn oteže n  razvoj gospo
d arstva in negospodarstva:
• izgradnja potrebne infrastrukture, obrtnih con in prepotrebnih parkirišč;
• financiranje lokalnih podjetniških centrov in razvojnih skladov;
• vzpodbujanje turistične dejavnosti in odpiranja novih delovnih mest;
• izdelava strategije razvoja posameznih gospodarskih panog in kmetijstva;
• skrb za enakomeren razvoj vseh področij negospodarstva;
• spodbujanje sodelovanja čim širšega kroga ljudi z novimi idejami in znanjem;
• zagotovitev finančnih sredstev od ustreznih ministrstev in novih virov financiranja;
• pospešiti reševanje različnih problemov s podeljevanjem koncesij;
• iskati možnosti razbremenitve gospodarstva, podjetništva in občanov;
• skrbeti za skladen razvoj vsetfkrajev v novi Občini Žalec...

2 . Strp no st do ra zlič n o s ti, m edsebojno sod e lo vanje in za up a n je  brez ozkih 
stran karskih  inte resov:
• sodelovanje pri projektih z različnimi strokovnjaki in institucijami;
• odločanje v odborih in v občinskem svetu na osnovi argumentov in strokovnih predlogov;
• spoštovanje in upoštevanje članov občinskega sveta vseh političnih strank;
• zagotoviti preglednost prihodkov in odhodkov proračuna z ustreznim nadzorom...

3 . En ak o p ra vn i odnosi občina - d rža v a , sod e lo vanje s sosednjim i ob činam i:
• določitev obstoječih in novih krajevnih skupnosti ter krajevnih odborov in njihovega statusa;
• aktivno sodelovanje med občinsko upravo in vodstvi krajevnih skupnosti;
• zasedanje občinskega sveta vsakič v drugi krajevni skupnosti;
• korektno in tvorno sodelovanje z državnimi organi oz. izpostavami;
• sprejetje delitvene bilance in sodelovanje s sosednjimi občinami pri skupnih zadevaĥ ..

4 . Podprim o druženje in ustvarjalno st m la d ih , za g o to vim o  socialno varno st in 
pom oč stare jšim :
• organiziranje in sofinanciranje različnih oblik delovanja v vseh oblikah ljubiteljskih dejavnosti;
• izgradnja in zagotovitev ustreznih delovnih in družabnih prostorov ter športnih objektov;
• izgradnja vzgojno varstvenega centra in skrb za invalide;
• pomoč na domu in druge oblike pomoči pomoči potrebnim;
• izgradnja doma starejših občanov...

5 . S p o š tljiv  odnos do n a ra ve , reševanje e ko loških  pro ble m ov:
• ekološko in okoljevarstveno osveščanje in vzgoja občanov;
• odprava ekoloških problemov, črnih odlagališč in podobno;
• dokončanje centralne čistilne naprave in izgradnja malih čistilnih naprav;
• sanacija deponije na Ložnici, varstvo voda in podtalnice...

K M E Č K I  M L I N  
P L  A  S  K  A  N

Delovni čas:
tor.- pet.: 
od 8.30 do 17.30; 
sobota:
od 8.00 do 12.00

Mletje vašega žita:
čet. in pet.: 
od 14.00 do 17.30; 
sobota:
od 8.00 do 12.00

M ale  B raslovče  16
Tel.: (063) 709 - 340

* P R I NAKUPU MOKE NAD 5 0  KG • 
DOSTAVA NA DOM! *

*  D O  3 1 .  1 2 .  1 9 9 8  

B E L A  M O K A  2 5  k g  1 . 5 5 0  S I T .

TRADICIONALNI ‘NOVOLETNI PLES ’
1. JANUARJA 1999 V DOMU KRAJANOV 
GOMILSKO, S PRIČETKOM OB 8. URI

Za razvedrilo  b o d o  p o skrbeli: ansam bel Robija 
Zupana, A lb erto  G regorič  in V esele Štajerke. 
Vstopnice b o d o  na voljo od  21. decem bra dalje v 
Domu krajanov Gom ilsko od  18. do  20. ure, informa
cije o b  istem času na tel.: 726 - 224.

Zakorakajte v dni novega leta v prijetnem vzdušju na 
Gomilskem!

tel. In faks: 063 / 717 333, 715 200, mobitel: 0609 / 644 546 
REGIONALNI PROGRAM IN AGENCIJA ZA TRŽENJE DOPISNIŠTVO

R A 2 V O J K u h i n j e  i n  k o p a l n i c e

gorenje
B E L A  T E H N IK A

POLZELA, LOČICA 75-a 
tel.: 701-249, 701-366 
odprto: od 8. do 19. ure

P roizvod n ja  in  m ontaža  ogrevalne tehnike
Prodajalna z belo tehniko in opremo za dom 

V decembru dodatni popusti 
za kopalnice in kuhinje Gorenje 

Voščimo Vam vesele božične in novoletne praznike 
ter želimo topel in prijeten dom v letu 1999

d a a
PRODAJNI CENTER - 

L A T K O V A  V A S  
Latkova  vas 84, 3312 Prebold

TRGOVINA Z GRADBENIM 
MATERIALOM
Tel.: 063/702-250, faks: 702-251

OD OPEKE...DO STREŠNIKA-in še mnogo več...!!! 
N A  N A Š IH  P R O D A JN IH  M E S T IH  V A M  N UDIM O  

V S E  Z A  G R A D N J O  IN O B N O V O !
f V MESECU DECEMBRU \

A K C I J S K E  C E N E
\ _____ do 10% PO PU ST NA: ___

4 1 ,5 0  S IT  
142 S IT  

1 .739  S IT/m 2 
78 ,9 7  S IT/kom

STREŠNIK BOBROVEC ZE OD STREŠNIK BRAMAC DEMIT FASADA OPEKA MODUL
- ARM ATURNE M REŽE
- KOMBI P L O Š Č E
- G IPS P L O Š Č E
- IZ D ELK E TIM LA ŠKO
B R E Z P L A Č N A  D O S T A V A  Z A  V R E D N O S T  NAD 100.000 S IT

1 0 %  p o p u s t

V  trgovini v a s  pričakujem o v sa k  dan od 7. do 19.ure, 
ob sobotah od 7 . do 13.ure.

N I K O L I  S AM ...... . " "

G4RdNr
POLZELA

^ h / O Z A * ^

GARANT d.d. 
1 POLZELA

Industrijska

POLZELA
tel.: 063/ 70 37 130

70 37131

V ELIK A  NO VO LETN A  AKC IJSKA PR O D A JA  POHIŠTVA 
od 1 6 . 1 1 . 1 9 9 8  do 2 0 . 1 . 1 9 9 9  

za nakupe nad 10.000,00 SIT sodelujete v nagradnem 
žrebanju 50 bogatih nagrad 
1. nagrada: otroška soba LEA
NUDIMO POHIŠTVO ZA OPREMO:
spalnic, dnevnih, otroških sob, predsob, pisarn, jedilnic, kuhinj; 
omare vseh dimenzij, kosovno pohištvo, sedežne garniture, 
vzmetnice, pohištvo iz masive;
- REGAL DARE v barvi jelša/črno

dim.:330x197x40 - omara 58 cm 88.500,00 SIT
- KUHINJA NINA

leseni del s pultom (brez vgradnih elementov), 
dolžina 310 cm, 132.805,00 SIT

A A
uje m m msom Moommv. ,
$es ravnem mmšNmin mmêÊÊÊmmmm 
Ü S T M M jV

AKTUALNO:
Vsi prizadeti v nedavnih poplavah boste ob predložitvi potrdila

i deležni 10-odstotnega popusta za vse proizvode GARANT d.d. 
Polzela.
Delovni čas prodajalne: pon. - pet. od 8. do 18. ure,

sob. od 8. do 12. ure. 
POHIŠTVO GARANT - POHIŠTVO ZA VAŠ DOM! 

PREPRIČAJTE SE 0  PONUDBI IN NAS OBIŠČITE!Vabljeni! f J



P a t r o n a ž n e  s e s t r e  s o  s e  s r e č a l e  v  Ž a l c u
Sekcija patronažnih medicinskih seste r  pri zbornici zdravstvene 

nege Slovenije vsako leto pripravi po eno dvodnevno in eno krajše  
strokovno srečanje. Pred dnevi so  s e  slovenske patronažne sestre  
na dvodnevnem  strokovnem  srečanju prvič zbrale v  Žalcu.

Prvi dan strokovnega srečanja stavila patronažna sestra Anica
se je v  dvorani ža lskega 
gasilskega doma zbralo kar 110 
patronažnih sester, med njimi tudi 
predsednica sekcije  Magda 
Berložnik. V uvodu je patronažno 
varstvo v  Savinjski dolini pred-

Dolar, sicer pa je bila tema tokrat
nega strokovnega srečanja 
Varovanec s stomo in rano v 
patronažnem varstvu. Gre za bol
nike z raznim i odprtinam i, ki 
zapustijo  bolnišnico in se s

pomočjo raznih pripomočkov 
oskrbujejo sami oziroma jim pri 
tem pomagajo svojci. Predvsem 
pri uvajanju in učenju, kako rav
nati pri tem , jim pomagajo 
stomisti in patronažne sestre. 
Slednje so potrdile, da je bilo 
strokovno srečanje Žalcu na to 
temo zelo zanimivo in poučno.

K. R.

•  •  •  •  • • • • • « • • « • • • • • • • • • • • a • • • • • • • • • • • • • • • • • • a

A vtosa lon  Suzuki in  Subaru
Oldy marketing s Polzele, 

katerega lastnik je Jurij Matjaž, je 
svojo sedanjo dejavnost razširil s 
petkovo otvoritvijo novega avto
mobilskega salona v  Velenju za 
znani japonski avtom obilski 
znamki Suzuki in Subaru. Kot je 
povedal direktor in lastnik Jurij 
M atjaž je  razširitev njihove 
dejavnosti prišla ravno ob pravem 
času, to je pred zimo, saj je za ti 
dve avtomobilski znamki značilno/ 
da imata v  svojem  programu 
okrog 20 avtomobilov, ki imajo 
pogon na vsa štiri kolesa. To je 
prednost, ki jo dobro poznajo last
niki teh avtomobilov, ko pride 
zima in z njo nevšečnosti na cesti. 
Nekaj besed je na otvoritvi 
povedala tudi predstavnica gener
alnega uvoznika Avtomotiv Rado 
iz Ljubljane in kolektivu zaželela 
uspešno prodajo vozil. T.Tavčar

S r e č a n j e  p r e d v o j n e  g e n e r a c i j e  o s m o š o l c e v

Na pubudo Anice Vošnjak s 
Polzele so se  v  gostišču pri 
Trojčkih v  Založah pri Polzeli zbrali 
sošolci zadnje generacije, ki je tik 
pred drugo svetovno vojno 
končala osnovno šolo. Kot je 
zapisala v  vabilu so se skoraj

pred 60. leti razšli rosno mladi, 
vsak po svoji usojeni poti. Po teh 
dolgih letih jih je pripeljala skupaj 
velika srčna želja, da se zopet 
vidijo. 22 udeležencev se je z 
veseljem odzvalo na vabilu, neka
teri pa se zaradi slabega zdravja

tega snidenja niso mogli udeležiti. 
Srečanje je trajalo pozno v  večer, 
saj se je v  60 . letih zbralo toliko 
različnih tem za pogovore, da bi 
lahko bili skupaj še ure in ure. 
Sklenili pa so, da se še srečajo.

T.Tavčar

Udeleženci srečanja z gostilničarjema /ožo in Nandijem Zabukovnik

Izkupiček srečarija za prizadete ob poplavah
V hotelu Žalec je  bilo družabno srečanje članov kluba podjetnikov in strokovnjakov.
Pripravili so tudi srečolov, izkupiček 113.000,00 SIT pa namenili prizadetim v letošnjih poplavah. Polovico 

sredstev so nakazali Karitasu, drugo polovico pa Rdečem križu. “Delo Kluba podjetnikov in strokovnjakov je 
bilo v  letošnjem letu zelo pestro in zanimivo, včlanilo pa se je tudi precej novih članov", je med drugim 
povedal predsednik Lojze Posedel.

V programu je sodeloval tudi gledališki igralec Evgen Car.
J.K.

■ »T  1 » v »  v  v  T l «  v «  •N ovo k n z isc e  v  P ir e s ia
Po večletnih prizadevanjih djetaj pričeli z  rekonstrukcijo Sredstva za to pom em bno 

Krajevne skupnosti in krajanov križišča, ki bo tako zagotavjlalo investicijo sta zagotovili država in 
Galicije so delavci Cestnega po- večjo varnost v  prometu. Občina Žalec. J.K.

B anka C elje  v  P etrovčah
Banka Celje je pred dnevi blagajniške posle. Odprli so jo agencije, ki meri 40 kvadratnih

odprla novo agencijo, v  kateri predvsem na željo občine in pre- metrov, so tako obogatili tudi
bodo opravljali tolarske in devizne bivalcev Petrovč. Prostori nove Blagovnico Bala. J.K.



Izdan sed m i S avin jsk i zborn ik

Na preboldski osnovni šoli so  pred dnevi zaključili z  začetnim  
plesnim  tečajem  za otroke, ki ga je  vodil plesni učitelj in vodja  
plesne šole Calipso iz Vojnika Zoran Miršeta. Plesni tečaj so  obisko
vali zainteresirani učenci od 1. do 5. razreda, ki s o  na zaključek  
pripeljali s  sabo tudi svo je  starše in jim  pokazali, ka j so  s e  naučili. 
Preden so  končali s  predstavitvijo naučenega, pa so  še  zaplesali 
skupaj s  starši in tako lepo zaključili začetni plesni tečaj. 0  tem, kaj 
so  se  otroci naučili, pa sm o povprašali njihovega učitelja Zorana 
Miršeta.

"Otroci so v  tem plesnem tečaju 
spozna li splošni plesni program, ki 
zajem a plese v paru oziroma 
latinsko-am eriške standardne 
plese, rokenrol, step in seveda

splošni otroški program, ki je 
predvsem za sprostitev. Med sled
nje, recimo, sodi tudi kurja polka, 
m edvedkov piknik in podobni 
plesi. Temu seveda sledi nadalje

valni tečaj, kjer se orientiramo na 
plese v  paru oziroma na 
skupinske plese kot so jazz in hip- 
hop. Po dveh letih, ko otroci 
končajo zadnjo stopnjo plesnega 
tečaja, se lahko opredelijo za 
plese v  paru ali za skupinske 
plese." Tako Zoran Miršeta, mi pa 
še dodajmo, da so otroci s tem, 
kar so pokazali na zaključni 
prireditvi, prijetno razveselili svoje 
starše, ki bodo z veseljem  
omogočili otrokom še obiskovanje 
nadaljevalnega plesnega tečaja.

D. Naraglav

P isem sk a  ovojn ica  ob  
5 0 -le tn ic i sm rti R ista  Savina

G l a s b a  d r u ž i n e  

G a l i č  b o  

r a z v e s e l j e v a l a  

p o  A v s t r a l i j i

Na povabilo slovenskega  
društva Triglav iz Sydneyja  
bo družina Galič odpotovala 
na enom esečno turnejo po  
Avstraliji.

Tako bodo v mesecu decem
bru imeli koncerte narodne in 
božične glasbe v  Sydneyju, 
Melbournu in Canberri.

Na tej turneji pa bodo poskr
beli tudi za promocijo Spodnje 
Savinjske doline.

filatelistično društvo Žalec s e  je  v  tem letu vključilo v  praznovanje številnih pomembnih obletnic. 
Tako je  ob 130-letnici drugega slovenskega tabora v  Žalcu izdalo pisem sko ovojnico na enak način pa 
bo počastilo tudi 50-letnico sm rti skladatelja Rista Savina.

Skladatelj Friderik Širca - Risto 
Savin je umrl 15. decembra 1948. 
leta. Natanko 50 let pozneje bodo 
lahko filatelisti svojim zbirkam 
dodali pisemsko ovojnico s  skla
dateljevo podobo na prednji 
strani. V ovojnici pa bo tudi vložni 
list z življenjepisom Rista Savina. 
Z znamko in posebnim poštnim 
žigom, na katerem bo tudi 
Savinov podpis, bo ovojnica na 
prodaj v  torek, torej 15. decembra, 
na Pošti Žalec po ceni 200 tolar
jev. Filatelistično društvo je ovo
jnice natiskalo v nakladi 500 
izvodov, sam e ovojnice brez 
posebnega poštnega žiga pa 
bodo naprodaj verjetno še kakšen 
teden. Kot je že običajno, ob izidu 
takšne ovojnice društvo pripravi 
tudi razstavo znam k. Tokrat 
razm išljajo o razstavi znam k 
olimpiad Evrope, ki bo najverjet
neje na ogled v občinski matični 
knjižnici Žalec.

Kot je povedal predsednik 
Filatelističnega društva Vojko 
Vučar, so ob 130-letnici tabora in 
50-letnici smrti Rista Savina 
razmišljali tudi o izdaji znamk, 
vendar jim to ni bilo odobreno. 
Velik uspeh pa je tudi izdaja 
pisemskih ovojnic in dveh poseb
nih poštnih žigov. 0  vsem tem se 
člani društva dogovorijo na ses
tankih, ki so vsak drugi in četrti 
petek ob 18-ih v  klubskih pros
torih m estne skupnosti Žalec. 
Društvo šteje 45 članov, najbolj 
aktivna pa je približno tretjina 
članov. V tem času že razmišljajo, 
katerih pomembnejših dogodkov

se bomo spominjali naslednje 
leto. Čez dve leti pa bo 50-letnica 
Hmeljarskega inštituta v  Žalcu in 
predvidoma ob tej priložnosti bo

Filatelistično društvo Žalec izdalo 
znamko.

K. R.

]j|

p ro d a ja  
fo to m a te ria la , 

a lb u m o v  in  
fo to k o p ira n je

Atelje:
3000 Celje, Grevenbroich 9 

Telefon: (063) 412 - 337

n  i L L j L  t r i

BARVNO IN 
ČRNO - BELO 
FOTOGRAFIJO

Atelje:
3310 Žalec, Šlandrov trg 9 
Telefon: (063) 717- 252

SPET LETO JE OKOLI IN KER MIKLAVŽ IN DEDEK MRAZ 
NABAVLJATA PRI NAS,
SMO TUDI MI ZA VAS 

PRIPRAVILI PRAZNIČNE
A K C I J S K E  C E N E  
ALBUMOV, FOTOAPARATOV...

Želimo vam vesele in lepe decembrske praznike 
ter srečno in uspešno novo leto 1999.

OBILO UŽITKOV OB USPELIH FOTOGRAFIJAH!

V občinski matični knjižnici v  Žalcu s o  prejšn ji teden predstavili 7 
številko Savinjskega zbornika, k i ga je  izdala in založila Občina 
Žalec, oblikovala in natistnila pa tiskarna Marginalija iz Petrovč. 
Nova številka zbornika je  izšla p o  desetih  letih, to pa je  čas, ko se  
je  Slovenija z  velikimi koraki podala na pot sam osto jne prihodnos
ti. Izdaja zbornika sovpada s  130-letnico II. slovenskega tabora v  
Žalcu.

V uvodu predstavitve je številne 
prisotne pozdravil župan prof. 
M ilan Dobnik. G lavni urednik 
Branko Goropevšek je ob odprtem 
zborniku preletel članke, ki za je
m ajo vseb ino  iz obdobja 
osam osvajanja, gospodarskih pre
tresov, demografskih sprememb,

turizma, šolstva, športa, kulture, 
društvenega življenja in drugih 
zanim ivosti v  občini do pred
stavitve njenih umetnikov. 
Posebno ve lja  om eniti prvič 
objavljeno bibliografijo pesnice 
Mete Rainer in pisatelja Draga 
Kumra ter del korespodence skla

datelja Rista Savina. Poleg Milana 
Dobnika in Branka Goropevška so 
o zborniku spregovorili tudi člani 
uredniškega odbora: Danilo Basle, 
Tatjana Kač, Franc Kralj, Anka 
Krčmar, Milan Natek in Valerija 
Pukl, ki so bili zado lžen i za 
posam ezna področja.

Ob tej priložnosti je nastopila 
sopranistka Nika Vipotnik - 
Rampre ob spremljavi harmonike 
janeza  Goršiča. Zbrane sta 
razveselila z venčkom narodnih.

T. Tavčar

P o j a s n i l o
V Preboldu je kulturni dom 

postal žrtev političnega predvolil
nega boja, saj so bile v tem času 
na račun tega objekta podane 
razne izjave, ki jih člani celotnega 
izvršilnega odbora DPD Svobode 
Prebold in člani gradbenega odb
ora za sanacijo oziroma novo
gradnjo omenjenega objekta v 
celoti zavračam o. Zaradi 
povzročene škode, predvsem 
moralne, ki je nastajala že v  času 
delitve občine Žalec na več 
manjših občin, smo člani izvršilne
ga odbora Svobode sklicali za 30. 
november novinarsko konferenco. 
Da pa se ta poteza ne bi zlorabila 
za trditev, da želimo s tem vplivati 
na volitve za župana, ki bodo 6. 
decembra, odpovedujemo omen
jeno konferenco. Sklicujemo pa jo
7. decembra, ko bodo volitve že za 
nami. S tem želimo dokazati, da 
se tisti, ki se zavzem am o za kul
turni dom, strankarsko ne opre
deljujemo in da ne želimo vplivati 
na voljo volivcev.

Predsednica 10 DPD Svoboda 
Anica Trivan

S predstavitve zbornika v Občinski matični knjižnici

Čarna S oča  v  Žalcu
D ecem ber bo tudi v  Savin jski dolini zanim iv in bogat s  kulturni

m i prireditvami. Seveda bodo lahko uživali tudi ljubitelji slikarstva.
Ta petek  bodo nam reč v  Savinovem  likovnem salonu odprli razs

tavo koroškega akadem skega slikarja Rudija Benetika. Na ogled  
bodo njegova dela na temo

Rudi Benetik se je rodil leta 
1960 v  Podjuni na južnem  
Koroškem, študiral je na Akademiji 
za likovno 'umetnost v Ljubljani. 
Na mednarodni poletni akademiji 
v  Salzburgu je študiral jedkanico 
in kiparstvo. Med drugim je leta 
1994 sodeloval pri umetniškem 
projektu Poslednji prostor v okviru 
nadzidave celovške Koncertne 
hiše . Prejel je vrsto nagrad, 
pripravil že 20 samostojnih razs
tav in sodeloval na 17 skupinskih 
razstavah.

0  njegovem delu bo v petek 
spregovorila likovna kritičarka 
Marlen Premšak, tudi tokrat pa se 
bo likovna umetnost prepletala z 
glasbeno - nastop ila bosta 
flavtistka Diana Pajk in kitarist 
Srečko Lavbič. Razstavo bodo

do 24. decembra vsak dan, razen 
nedelje, od 10. do 12. in od 16. do 
18. ure.

Zaključek p lesn ega  tečaja



Ob ju b ileju  na F ilip ine
Na pot v februarju

Slovenski jam arji praznujejo drugo leto že  110-letnico organiziranega delovanja in raziskovanja  
podzem eljskega sveta. Pom em ben prispevek k  tem raziskavam so  v  skoraj 30-letnem  delovanju  
prispevali tudi preboldski jamarji, ki so  in š e  raziskujejo največ na področju osam elega krasa Savinjske  
doline in n jene bližnje okolice. Svo j raziskovalni korak pa so  ves čas usmerjali tudi na druga področja, 
zlasti v  predalpski in alpski svet Zgornje Savinjske doline, k jer so  odkrili, raziskali in turistično uredili 
Snežno jam o na Raduhi.

Odprava na filipinski kras leta 1995

Kar ne ka jk ra t jih  je  p o t za nes la  tu d i 
na kras b ivše  Jugoslavije, z las ti v  BIH. 
M ed  na jo d m e vn e jš im i pa so  vseka ko r 
n jih o v e  odp ra ve  v  p o dzem e ljsk i svet 
Južne A m erike, odp rava  na  gršk i o to k  
Kreto in  na  f ilip in sk i kras (1995), k je r so 
k rona li d e lo  odp ra ve  s 30  raz iskova ln im i 
sp e leo lošk im i po dv ig i na o to k u  B oho lu , 
k i je  kraško m ed  n a jb o lj za n im iv im i 
o to k i na  F ilip in ih .

0  n jih o v e m  de lu , o d k rit ju  In ž iv ljen ju  
na  te j od p ra v i so  izda li po se b n o  kn jižn o  
brošu ro , ki zg ovo rno  priča o  n jihov i

a k tivn os ti in prispevku, ki so ga s tem i 
raz iskavam i da li s lovensk i - p rebo ldsk i 
jam arji sve tovn i sp e leo log iji. S to  o d p ra 
vo  so na  na jlepš i na č in  p rom ov ira li našo 
m la d o  d ržavo  in  naš Kras, ki je  hkra ti 
tu d i z ibe lka  zn ans tve ne  ve de  spe le- 
o lo g lje  a li jam os lov ja .

Ob 1 1 0 -le tn e m  ju b i le ju  la m a rske  
zveze S loven ije  in  3 0 -le tn e m  ju b ile ju  
p rebo ld ske ga  k lu b a  so  č lan i Črnega 
ga le ba  sk le n ili na red iti n o v  p o d v ig  in 
na da ljeva ti zače to  de lo  na  F ilip in ih . Pri 
te j od lo č itv i je  svo jo  te žo  im e lo  tu d i

de js tvo , da  na  B oho lu  d e lu je  k lub  B0EX, 
ki se je  po  n jih o v i zas lug i tu d i usm eril 
na po dro č je  jam arskega  raz iskovan ja  in 
z n jih o v o  p o m o č jo  b o d o  la h ko  še  več 
p rispeva li k  m e dn a ro dn i sp e leo log iji. Z 
vs e m i d o s e d a n jim i o d p ra v a m i so 
uspešno  p rom ov ira li s lovensko  jam ars t
vo  In p reko  n jega  tu d i na šo  državo. S 
to k ra tn o  odpravo, ki je  n e k a k jn a  ko n ti
nu ite ta  raziskav, pa  še bo lj po u d a rja jo  
svo jo  resnost in  že ljo  po  ce lo v ite jše m  
p re g le d u  s p e le o lo š k ih  ra zm e r o to ka  
B ohola.

O dprava na j b i od š la  na  p o t o k ro g  15. 
feb rua rja  p r ih o d n je  le to . Na F ilip in ih  
b o d o  d o b e r m esec dn i. V te m  času bo  
10 - do  12 - č lanska  odp ra va  iz  pre
bo ld skeg a  k lu b a  in  dveh  d rug ih  d ruš tev  
te r o b  so d e lo va n ju  č la n o v  k lu b a  B0EX 
raz iskova la  ja m e  in  b rezna na po dro č ju  
kra ja  B iabas, v  h r ib ih  nad  m estecem  
|agno, v  o ko lic i m esta  A n tique re  in  na 
d rug ih  po d ro č jih . Ob te m  bo  o p rav ljen ih  
še več d m g ih  s tro kovn ih  raziskav, ki jih  
b o d o  op rav lja li prof. dr. B oris Šket, m ag. 
Joerg Prestor in  dr. Peter Urich. Vsi o m e n 
je n i so so de lova li že  pri prvi od p ra v i in 
b o d o  ta ko  še d o p o ln ili svo je  p re jšn je  
izs ledke  in spoznan ja .

P redviden i s troški odp ra ve  zn aša jo  
do b rih  pe t m ilijo n o v  to la rje v  (cca 50 .0 00  
DEM). Eno p e tin o  s reds tev b o d o  p rispe 
va li č lan i odprave, dve  p e tin i na j b i se 
do  o d h o d a  zb ra lo  Iz nas lova  vs to p n in e  
p ri S ne žn i ja m i, p ro d a je  s te n sk ih  
ko ledarjev, kn jig  o  za dn ji odprav i, značk, 
na lepk, razg ledn ic  In še s čim . Preostali 
dve  pe tin i pa  na j b i se zb ra li s po n - 
zo rs tvom , og lasi, do n a to rs tvo m , p roda jo  
vs to p n ic  za S nežno ja m o  te r p rispevk i 
d rug ih  da rova lcev  in p o d p o rn iko v  te , za 
s lovensko  jam ars tvo  in po s re d n o  tu d i za 
p ro m o c ijo  S lo v e n ije  p o m e m b n e  
jam arske  odprave. Do se da j im a jo  na 
v o ljo  oz irom a  zb ran ega  ok rog  70 % 
po trebn ega  denarja . Ker do  o d h o d a  ni 
več ve liko  časa, se tu d i po  te j p o ti 
ob rača jo  na  vse  tis te , ki b i b ili p r ip ra v l
je n i po dpre ti n jih o va  p rizade van ja  in 
z a to  o b ja v lja m o  n j ih o v  ž iro  račun : 
5 0 7 5 0 -6 7 8 -7 7 3 6 0 . P om aga jo  pa  jim  
lahko  tu d i na  ta  način , da  k u p ijo  n jih o 
vo  kn jigo  o  F ilip in ih  (cena 2 .5 0 0  SIT), ki 
jo  la h k o  na roč ite  na  nas lov : Jamarski 
k lu b  Prebold, p.p. 51 a li p o k lič e jo  po  
te le fo n u : 7 2 4 -8 6 6 , 72 4 -5 16  In 7 2 3 -0 0 9 .

D. N a ra g la v

ISWT 1998 v  T anzaniji a ¿  drugače
Karibu SANA TANZANIA (nadaljevanje iz prejšnje številke)

Očaran z  lepotami plaže se  vrnem v študentsko naselje, k jer s e  pripravlja uradna otvoritev ISWT. Da je  to srečanje študentov izrednega  
pom ena, m e prepričajo gostje, sa j je  bil navzoč podpredsednik države in drugi pom em bni gostje. Predstavitev Tanzanije nam je  podala  
petletna deklica, ki hodi v  6. razred osnovne šole. To je  bil dokaz več o inteligenci domačinov, k i obisku jejo šole. Šolanje v  Afriki je  
zahtevnejše kot v  Evropi in v  povprečju traja tri do štiri leta dlje. Po uvodnem  nagovoru častnih gostov in toplih besedah predsednika orga
nizacijskega odbora Kibambe so  nam pripravili kulturni del, k jer so  predstavili njihove tradicionalne p lese  in m odno revijo slovenskih  
oblačil s  prikupnimi dekleti.

M o to  ISWT je  b il Let us b u ild  a  b ridge  
to  o u r fo tu re . Po u radn i o tvo ritv i in  spoz
na vnem  večeru  sm o  b ili razde ljen i v  
na s ledn je  skup ine :

Izz iv i g lo b a liz a c ije  in  so c ia ln o  
e konom ske  posled ice , Č lovekove prav
ice , Izo b ra ž e va n je  za 21 . s to le t je , 
E ko logija  in  zd ravstvo  sveta, te r skup ino , 
ki je  sk rbe la  za In fo rm iran je . V an jo  so 
b ili p o le g  m e n e  izb ran i M a tt Iz Švice, 
V ictoria  Iz Ukra jine, do m a č in  Jilde in 
M o jca  iz S loven ije . V to  sku p in o  nas je 
b ilo  izb ran ih  na jm an j in  n o rm a ln o  sm o 
b ili ta ko j n a jb o ljša  ek ipa . Naša na loga je  

' b ila , da  sp o zn a m o  loka ln e  časop ise  In 
reporte rje . Naša skup ina  n i b ila  vezana 

§ na os ta le  so de lu joče , ta k o  sm o  b ili p o v 
a b l j e n i  na n a c io n a ln o  te le v iz ijo  in  k 
: ve č in i n a jb o ljš ih  za lo žn iko v  v  Dar es 

Salaam u. Zraven ob iska  TV in  časopisov, 
r- k je r sm o  vsepo vsod  b ili de le žn i ve like  
'-‘ pozo rnos ti, sm o ob iska li na jveč jo  p ivo - 
| v a r n o ,  k i je  b ila  u ra d n i p o k ro v ite lj 
|  srečanja. Vsi so de lu joč i sm o im e li enake 
5 m ajice, da  se n ism o  " izg u b ili" , s te m  pa 
|  je  b ilo  po sk rb lje no  za več je  o b čudo van - 
|  je  na  u lici. Š tirje  dnevi, ko liko r je  tra ja l 
I  u radn i de l našega srečanja, so m i m in ili 
l  ka ko r še n iko li, sa j je  b ilo  v  osp re d ju  bo lj 
1  ko t resno de lo  zabava in  d ruže n je  te r 
% s p o z n a v a n je  le p o t in  z a n im iv o s t i 

Tanzanije.
X Za za k lju če k  u radnega de la  je  vsaka 
|  skup ina  prip ra v ila  na  ka r se da  d u h o v it 
p* na č in  po ro č ilo  in  p reg led  zaključkov, 
t  S eveda je  tu d i tu  b ila  n a jb o ljša  naša 
l  skup ina . Po po h va li s stran i o rgan iza to r- 
[ ja  za o p rav ljen o  de lo  nas je  p o  k ra tkem  
\  no čn e m  po č itku  čaka l p ravi sa fa ri v  

M ik u m i N a tiona l Park, k i je  e d en  izm ed  
štirih 'V eč filrT T a rodnih •p a r te v /R i ‘s te p a j’  ’

I

preds ta v lja jo  v e lik  o d s to te k  zašč itenega 
ob m o č ja  Tanzan ije . N arodn i pa rk i So 
p o n o s  države in  za  va rovan je  pa rkbv 
d o b iva jo  po m o č  IMF-a.

Na p o t do  30 0  km  od d a lje n e g a  na r
o d nega  pa rka  sm o  se o d p ra v ili o b  t i | h  
z ju tra j. Srečan je s cestam i Tanzan ije*™  
b ilo  p rije tno , ka jti n jih o v e  g lavne  c e fe  
so  b o lj p o d o b n e  n a š im  ko lo vozn im  
m aka d a m sk im  po te m . Sedaj m i je  b to  
jasno, zaka j je  to lik o  te re nsk ih  v o | l .  
M o je  trp lje n je  je  b ilo  p o p lačan o  I b  
o sm ih  z ju tra j, ko u g le d a m  na m o ji le v t fr i 
žira fe, ka ko  s trm ijo  v  naš m in i b u s . |e  
e le g a n tn e  lepo tice , ki so  n a c iona ln i 
p o n o s  Tan zan ije , so  r e s n ic o  
o b čudo van ja  v redn e  v  g iba n ju . Te ž i \ | i l i  
se p rosto  sp reh a ja jo  tu d i izven pa rk% in  
so  zašč itene. Po vo žn ji skoz i pa rk  v id im  
vse ž iva li o d  zebre , p o vodn ega  k o ifa ,  
k roko d ila  na  ka te rega sko ra j s to p in ,  

• -opice,- ' Slona in  ̂ ostalih-v  njihovem na r-

avnem  ekos is tem u . Lev, k i vs ta ne  zg o 
da j z ju tra j, pa  se je  ve rje tn o  odp ra v il na 
lo v  za so čn im  m eso m  kakšne  gaze le , ki 
se brezskrbno  g ib lje  v  travna ti savan i.

Vsi tis ti, ki sm o  po  po vra tku  v  
veče rn ih  urah  im e li d o vo lj m oči, sm o  se 
odp ra v ili v  B ilicana Club, ki ve lja  za 
n a jb o ljšo  d isko teko  v  Afriki, o g le d a t A fro 
S how . V loka lu  se  zabava sta ro  in 
m la do , vseka ko r pa ob iskova lc i ve lja jo  
za prem ožne jše . V eliko je  p r ija te ljic  noči, 
ki so  nas ta ko j opaz ile . P oskusiti ve lja  
co ca -co lo  z  okuso m  češnje, ki je  M ade  
in  Tanzan ia in  jo  lahko  na jd e te  le  tu .

Zraven sa fa rija  so  na m  o rgan iza to rji 
p rip rav ili og le d  B ogam oya , k je r je  b ilo  
zn a n o  zb ira lišče  sužnjev, ki so  jih  A rabci 
in  be lc i za je li v  n o tra n jo s ti A frike  in  jih  
ka sne je  o d p e lja li na  Zanzibar, od  ta m  
pa v  Evropo , A m e rik o  in  In d ijo . V 
B og am oyu  so  tu d i k ilo m e tri ne p re g led 
n ih  p laž  in  m o rja  z 28  s to p in ja m i. Na

o b a li pa  lo ka ln i rib ič i p ro d a ja jo  m etrske  
ribe, k i t i jo  tu d i p rip ra v ijo  za b o rih  1000 
SIT. V pis v  ze m ljiš ko  kn jigo , u rban is tičn i 
na črt, b la g a jn a , račun , ra ču n o vo d sk i 
s tandard i, davčna n a pove d  - ne  b o d ite  
sm ešn i, m i razlaga oče treh  o trok, ki 
p o se d u je  m a lo  trg o v in ico  z  d o m a čo  
ob rtjo : "M i se ne  ig ra m o  - treb a  je  ž ive ti 
in  p rež ive ti.”  In ve rja m e m  m u  na be se 
do, za vse  tis te , ki pa  išče jo  davčn i raj 
na  sve tu , upam , da  so  d o b ili do b ro  
ide jo .

H rano, k i sm o  jo  vo z ili s se b o j na 
m a tu tu , pa  sm o  vseskozi izgu b lja li s 
s trehe, ta k o  da  so po s tank i b ili obvezn i 
in  p o g o s ti.  D o m a č in i pa  so  n a m  
vseskozi p o n u ja li na  ob ce s tn ih  po lica h  
pestro  p o n u d b o  sad ja , ku hana  ja jca, 
pečen s la d e k  k ro m p ir in  os ta le  loka ln e  
d o b ro te . Im e li sm o  te k m o v a n je  v  
n o g o m e tu  na  p laž i, k je r sm o, ek ip a  iz 
S loven ije , os vo jili tre tje  m esto . Tako sm o 
se v  veče rn ih  urah  vrn ili v  nase lje , k jer 
sem  na sm rt u tru je n  ta ko j zaspa l.

Po e n o te d e n ske m  d ruže n ju  sem  se 
odp ra v il na  o to k  Zanzibar, os ta li pa  so 
od š li na  go ro  K ilim andžaro , ki je  na jv iš ja  
go ra  v  A friki, a li pa  so  o d š li na  V ik to rijino  
jezero.

0  vo žn ji po  levi stran i in  iska n ju  cest 
na ne sko nčn ih  p lažah  Zanz iba rja  kdaj 
d rug ič. Po š tirin a js td n e vn e m  b iva n ju  v  
d e že li H akuna  M a ta te  (ni p rob lem a) 
sem  si o b lju b il, da  se vrnem .

S o d e lo v a n je  na  ISWT so  m i 
o m o g o č ili:  M la d in s k i k lu b  Š em pete r, 
L ibe ra lna  de m o kra c ija  S love n ije  -  0 0  
Žalec, O bčina Žalec, g. M ila n  D o b n ik  in 
časop is  Savin jčan.

Peter Kočevar

PRVI SLOVENSKI VZPON 
NA YANAMAREY (5220 m)

Ko je  b il za nam a p iv i ak lim atizac ijs - 
ki vrh PASTORURI (5240m ), sem  si 
zažele nekaj novega.

Že dom a so m i m is li večkra t uha ja le  
k  tem u  "MALEMU PRINCU”, zav item u v 
skrivnost. Podatkov o  n jem u skora jda ni 
b ilo, le nekaj m alega v  reviji AMERICAN 
ALPIN IURNAL (AA|). V navalu drugih 
(večjih) izz ivov sem  to  go ro  dal m alce 

•n a  stran. Kasneje pa m e je zope t 
povsem  prevzela, ko sem  slišal od  
dom ačinov, da je  od  tune la  do  vrha 
sam o nekaj u r ho je. Kako se je  teh  
nekaj u r raztegnilo, pa v  tem  zapisu.

V že lji, da bi b ila č im  h itre jša, na 
hrano skora j pozabiva . Vsak kupi nekaj 
m andarin  in m a jhno  čo ko lado SUB- 
UME. Pri op rem i pa ne  skopariva, le za 
b ivakiran je jo  pustiva dom a. K ljub tem u 
pa je  teža precejšnja, saj sta na jina 
nahrb tn ika  ko t dva dobro  re jena pujsa.

Karto sva kupila  v  en i od  av tobusn ih  
agencij, ki im a lin ijo  z  zgodov insk im  
CHAVIN0M. Tako se je  im e nova la  
predinkovska ku ltura.

Ker je  b il av tobus po ln , im e la pa sva 
na vo ljo  sam o en sedež, sva se vsake 
to liko  časa zam enja la . Peljali sm o se 
m im o  m esta  RECUAY (3 4 0 0  m ) in 
zaprtega rudnika v  TICAPAMPI. Ogrom ni 
kupi ja lov ine  ob  cesti so ko t nem i 
spom eniki, ki im a jo  svo jo  zgodovino.

Pri CATACU za v ije m o  levo  p ro ti 
goram . Cesta je  m akadam ska z og rom 
no ko lič ino  prahu. Vse po lno  sva ga 
im e la v  nosu, v  očeh, pravzaprav pov
sod. Pokrajina je  ze lo zanim iva , kajti 
gore, ki na ju  obda ja jo , so čudovitih  
ob lik. Po dobrih  treh urah vožn je  se 
p ripe ljem o do ve likega ledeniškega jez
era L  Queracocha (3 980  m). To m odro 
oko  se blešči ko t pravi biser. Po dobrih  
30  km  sm o b ili pri tune lu  K0WISH.

Tu se pos lov im o  s sp revodn ikom  in 
si zaže lim o  srečno po t. Ko sva zade- 
gala to  "m rc ino " na h rbe t in  zavila 
oko li vogala, sva zagledala na jino  goro. 
Z očm i sem  iskal prehode. O dločila sva 
se, da prečiva na levo, na to čez m elišča 
na sedlo. Z njega pa je  v ide ti lep 
greben do vrha. Zaradi čestosti ozračja 
je  vse to lik o  blizu, da bi po t oprav il na 
m ah (za m a lo  južino). Da prideva do  
m orene, m orava čez m očv irna t svet. 
N ekajkra t za jam em  vodo, da je  veselje. 
H ojo po  m eliščih  pa ve rje tno  poznate. 
Dva koraka navzgor in  tri nazaj. Po treh 
urah le doseževa ta ko  že ljeno sedlo. 
Greben, ki vo d i proti vrhu, n i prehud, le 
precej je  krušljiv. Po kakšni uri ho je  pa 
se n e s ra m n o  po s ta v i po konc i. Z 
B ine tom  se naveževa in  že o d te lo - 
vad im  navzgor. Težavnost ne  presega 
IV. težavnostne  s topnje. Prečka okoli 
sto lpa m i je  pobra la precej časa in 
živcev. Nekaj sto  m etrov pod m ano  je  
razbit leden ik  z ve liko  krajno pečjo, ki 
m e vab i v  svoj ob jem . S skra jn im i 
napori sem  le  prem aga l to  krušljivo 
m esto. Kolega se je  precej nam učil v  
prečki, prav tako  tu d i s sestopom  v 
sedlo.

Že v  m raku sva prečkala snežišče v  
copatah, kar m i ni b ilo  prav v  veselje. 
Ker sva uvidela, da  vrha tis ti dan ne 
bova doseg la , sva se sp u s tila  na 
poličko. B ine je  še po izkusil, že  v  trdi 
tem i, prečiti proti desni, toda  kar h itro  
se je  vrn il. Še dobro, da  n i vide l, kaj je 
b ilo  pod  n jim . V s teno zab ijeva  nekaj 
k lin o v  za va rovan je  m ed span jem . 
Poličko pa sva m alce razširila za na jin i 
zadn ji plati. Večerja je  b ila bo lj skrom 
na.

M andarina  in  košček čokolade. Nase 
navlečeva vso  ob leko, na to  pa zlezeva 
v  b ivak vrečo. N apo l sediva napo l 
leživa, ko se ob m e  eden, se o b m e  tud i 
drugi.

Ponoči na ju  zasneži, tako  da  im ava 
klavirski d u e t v  šk lepetan ju  zob. Vso

noč sva p ridno  drsela navzdol, še 
dobro, da sva b ila privezana.

Dokaj podh la jena in  vsa o trp la  sva 
le dočakala jutro. Ker je  b ila  skala sveže 
zasnežena, sva se od ločila , da sestop i
va na ledenik. Prečil sem  na desno. Na 
koncu raztežaja sem  zab il klin, na to  še 
enega. Ko si tako  da leč stran od  civi
lizacije, m oraš b iti še bo lj previden, ka jti 
tam  n i gorske reševalne službe. Po 
nekaj zračn ih spustih  sva le dosegla 
le d e n ik . K ljub  m rz le m u  b iva ku  se 
od ločiva, da  greva na vrh gore po 
leden iku . Razmere so b ile  od lične, za to  
sva kar h itro  napredovala . Razpok sko
raj ni b ilo , le  vrha n i b ilo  v ide ti od 
n ikoder. B ine ta  je  z a d n jih  dves to  
m etrov m učila  v iš ina  a li nahrb tn ik , za to  
ga je  pustil v  snegu. N ak lon ina  je  
dosegla 45-50.V rem e je  b ilo  lepo, sko
raj pretoplo. Okoli 13. ure sva ob je ta  
oko li vra tu  stop ila  na tako  že ljen i vrh. 
Razgled po  oko lišk ih  v rhov ih  je  bil 
dober. Na severu sem  spozna l lepotca 
HUANTSAN (6 395  m), neuresn ičena  
že lja  pred trem i leti, na jugu  pa sem  
slu til uresn ičeno že ljo  PASTORURI (5260 
m). S skupn im i m očm i sva pospravila  
p re o s ta lo  m a n d a rin o  te r na p ra v ila  
nekaj reklam nih  posnetkov.

Ker na ju  je  čakal še do lg  sestop, sva 
se odprav ila  navzdol. V slab i uri sva na 
m oreni, ki pe lje  v  d o lin o  YANAMAREY. 
Veselila sva se večerje na top lem , toda 
go re  na ju  n iso  ka r ta ko  izpu s tile . 
Pripravile so nam a še eno  pre izkušnjo 
vzdrž ljivosti.

K ljub d iv jos ti in  p rvob itnosti narave 
sem  kom a j čakal, da  bo  vsega ko n e c  
Nekaj m an jš ih  jezerc m e  je  očara lo, da 
sem  pozab il na lako to  in  u tru jenos t. V 
že lji, da  prideva do  ceste, sva hod ila  do  
devete  ure zvečer, ko je  b ilo  B inetu 
vsega dovo lj. N am estila  sva se na 
doka j va lov item  in ve trovnem  prostoru. 
V usta pa seveda nič. Pajek, ki je  
razpredal m režo v  m o jem  že lodcu, je 
pobra l šila  in kop ita  in  odše l v  top le jše  
kraje.

Noč je  b ila s trahov ito  do lga  z  um i
ranjem  na obroke. Spraševal sem  se, 
ka j sem  se zam eril bogovom , da m e 
tako  grdo kaznu je jo .

|u tro  je  b ilo  lepo , to d a  h lad no . 
Kom aj sva čakala, da  sva zapustila  
m rz li bivak. Spustila sva se do  pastirske 
posta je , k je r sta na ju  napad la  dva 
napo l d iv ja  psa.

Le s pa licam i sva se ub ran ila  os trih  
zob. Tudi ind ijansk i pastir ni kazal 
razum evanje za na jino  s tisko  v  že lod
cih, za to  sva se odpravila  naprej.

Precej sem  os label, za to  sem  hod il 
počas i in  p o iz ku ša l ra zm iš lja ti o 
pa lačinkah. Ne eni, o  desetih , dva jse tih  
in  o  to p li poste lji. B ine m i je  m alce 
pobegn il, pri jezeru pa m e je  počakal. 
To je  b ila na jina  rešitev. Narava oko li 
jezera je  b ila  ze lo  lepa in  bogata z 
rastlin jem . Z adn ji m e tri so m e  b ili 
pošteno do to lk li, le trm a  m e je  p ripe l
ja la  do  cilja.

Ko sva čakala na prevoz, je  B ine 
m alce zaspa l. O blak prahu, ki se je 
bližal, na ju  je  spravil pokonc i. Z div jem  
m ahan jem  sva ustavila  avtobus, ki je 
b il nab ito  po ln . Zde lana in  um azana

se še dom ač inom  sm iliva . Pri šoferju 
so m i napravili to lik o  prostora, da  sem  
lahko sedel na nahrb tn ik .

Drama se je  konča la pri bananah v  
HUARAZU, te  so m i pom agale, da  sem  
zm oge l še nekaj m etrov do  na jine  
sobe.

N am esto  zaključka  še to :
NEKATERIM CIGANOM IN NEKATERIM 

INDIJANCEM NI VERJETI.
P.S.: Prvi S lovensk i v z p o n  na 

Yanam arey v  C ordiller B lanci (PERU) sta 
op rav ila  B ine la ve m ik  in  Franci H o iva t 
od  06 .06 ,- 08 .06 .1994 .



R e p o r t a ž a

NA VRŠACIH PERUISKIH ANDOV

CORDILLERA BLANCA
0  ODPRAVI ALPINISTIČNEGA ODSEKA RIFNIK ŠENTJUR

Alpinistični odsek  Ritnik iz Šentjurja je  ž e  leta 1 9 9 5  organiziral odpravo v  Perujske Ande, ki je  
dosegla vrsto uspehov pri vzponih na posam ezne vrhove v  tem južnoam eriškem  gorstvu. Večina 
udeležencev prve odprave s e  je  lani ponovno odločila za  osvajanje mogočnih in predvsem  za alpiniste 
privlačnih vršacev ter popotovanje p o  deželi, k i obiskovalce navdušuje s  svo jo  izredno naravno in 
kutum o dediščino. Pri spoznavanju razsežnosti novega sveta  pa s e  vedno znova odpirajo izzivi, k i se  
jim  je  težko upreti, junija letos je  v  osrčje  Cordillere Blance odpotovala že  tretja odprava A O Ritnik.

lože Cajzek na vrhu Huascarana, kjer se nudi odličen pogled po ostalih 
vršacih Cordillere Blanca.

Načrti in cilji odprave 96
Sestava udeležencev odprave je 

bila večidel enaka kot leto prej, 
pridružila sta se ji še dva nova pri
jatelja - Igor in Iztok Oblak, člana 
alpinističnega odseka Iz Škofje Loke. 
Zato pa je bil cilj odprave 96 veliko 
zahtevnejši In težji od vseh dosedan
jih, ker je duhovni vodja odprave 
Dušan Debeljak z alpinisti Vikijem 
Mlinarjem, Tomažem Žirovnikom in 
Igorjem Oblakom načrtoval vzpon na 
6.112 metrov visoko goro Chacraraju, 
in to po njeni severozahodni steni, ki 
je ena od najtežjih v celotni verigi 
Coldillere Blance in doslej še ni bila 
preplezana. Drugi trije člani odprave - 
Aleš Nežmah, jure Oblak in |ože 
Cajzek - pa smo načrtovali vzpon na 
goro Hascaran, najvišjo točko v pogor
ju Cordillere Blance.

Odprava se je podala na pot 12. 
maja 1996, saj so prav v tem obdob
ju glede na pretekle izkušnje v 
južnoameriškem gorskem svetu naju
godnejše vremenske razmere za 
alpiniste in gornike. Potovanje v 
čudoviti svet perujskih Andov se je 
pričelo na letališču v Benetkah, nadal
jevalo v Amsterdamu in sklenilo 13. 
maja v poznih večernih urah s pris
tankom na letališču perujske prestol
nice. V Limi smo še isti večer ujeli 
zadnji avtobus v Huaraz - turistično 
središče in izhodišče za gorske ture 
ter mesto, ki nam je ostalo v spominu 
po svoji gostoljubnosti, izredni živah
nosti, mnogih veselih presenečenjih 
in doživetjih. Agencija Rodriges je s 
svojim udobnim avtobusom tudi 
tokrat poskrbela za prijetno potovan
je, ki je seveda namenjeno predvsem 
zahtevnješim potnikom in tujim turis
tom. Za dobro počutje potnikov med 
dolgo vožnjo pa so poskrbele ste
vardese, vendar sta nas noč in utru
jenost hitro premagali in zazibali v 
trden spanec.

Sredi noči me je naenkrat prebudi
la čudna tesnoba v želodcu In glavi 
ter hladna šipa, na katero sem se 
naslonil med spanjem. Pogled skozi 
okno mi je povedal, da smo prispeli 
na 4.080 metrov visok prelaz 
Conococha, kjer se prične velika step
ska livada Callejona de Huaylas, ki se 
razprostira med Cordillera Blanco in 
Cordillera Negro. Cesta se je pričela 
polagoma spuščati in prejšnje tegobe 
so počasi ponehale.

Huaraz
Zgodaj zjutraj smo prispeli v težko 

pričakovano turistično središče. Ko 
smo izstopili iz avtobusa, nas je pri 
vratih pričakal topel nasmeh naše 
znanke iz Huaraza, lastnice hotela 
Galaxia, ki jo dobro poznajo vsi 
Slovenci, ki prihajajo v andsko pogor
je in se pri njej nastanijo. Njena pri
jaznost in gostoljubnost sta botrovali 
tudi njenemu vzdevku - mama Ines - 
ki smo ji ga namenili prav slovenski 
fantje. Sledil je pozdrav z objemom 
okoli vratu. Dobrodošlica, ki je v Peruju 
tradicionalen običaj in jo domačini 
imenujejo abrazo. V nadaljevanju pa 
so stekla tudi običjana pogajanja o 
hotelski ceni, vendar smo se kot stari 
znanci zanjo hitro dogovorili.

V porajajočem se jutru smo zaznali 
spremenjeno podobao Galaxije. 
Marljiva mama Ines je v enem letu 
povišala svoj hotel še za dve nad
stropji in vsakomur se rada pohvali, 
da smo ji pri tem pomagali prav

Slovenci, ki smo ji s pogostim bivan
jem povečali promet. Res pa je tudi, 
da smo ji priskočili na pomoč pri naje
mu kredita za dokončanje gradbenih 
del v Galaxiji, ko smo ji posodili 500 
dolarjev. Pozneje smo se večkrat šalili, 
da smo s kapitalskim vložkom postali 
hotelski delničarji. Sicer pa naša 
mama Ines sama vodi posle in 
opravlja vsa dela v Galaxiji ter skrbi za 
hčerko, ki študira na fakulteti za tur
izem. Moža je namreč izgubila pred 
leti v prometni nesreči in zato je njena 
zagnanost, moč in volja za delo vred
na posebnega spoštovanja.

Z velikimi spremembami smo se 
srečali tudi v mestu, ki se je v zad
njem letu precej razširilo, v središču 
pa potekajo obsežna gradbena dela. 
Poleg ceste in pločnikov se obnavlja
jo hoteli, restavracije in starejše 
zgradbe, zrastlo pa je tudi več novih 
poslopij. Glavna ulica, ki je v preteklih 
letih obiskovalce in turiste očarala s 
svojim živahnim utripom, glasbo, pet
jem in pisano paleto ponudbe 
raznovrstnega blaga, je bila zdaj sko
raj opustošena. Tudi nova tržnica, ki 
so jo zgradili za ulične prodajalce, ni 
odtehtala prejšnjih doživetij. Očitno se 
je mestna oblast v Huarazu odločila 
za korenite posege in takšno 
posodobitev, ki bo mesto še bolj prib
ližala zahtevnim turistom.

Med sprehodi po mestu smo 
pogosto srečali novinarske ekipe 
perujske televizije in radia, ki so nas 
in druge turiste spraševali, kaj meni
mo o prenovi turističnega središča. 
Zanimivi so bili odgovori, saj večini 
anketirancev nova, porajajoča se 
podoba ni bila všeč. Vsi, ki so poznali 
"stari” Huaraz, so menili, da je bil 
"prejšnji" veliko bolj privlačen. Tudi 
sam se pridružujem njihovemu mnen
ju In obenem premišljujem, ali je 
človekovo hrepenenje po nečem, kar 
mu je bilo prej pri srcu, res močnejše 
od pričakovanja in želja po nečem 
novem, lepšem.

Kot gradbenik sem z zanimanjem 
opazoval gradbena dela, način grad
nje in orodja. Mojo pozornost so 
pritegnila predvsem preprosta orodja 
in delovna sredstva, saj so delavci 
praktično vse opravljali ročno. Za 
razbijanje betona so uporabljali težka 
kladiva in železne špice, za utrditev in 
izravnavo terena pa velik kamniti valj, 
ki so ga vlekli po štirje delavci. Koliko 
volje in moči morajo zbrati za tako 
težka opravila! Na gradbiščih so bili 
venomer zaposleni Indijanci in mesti
ci, ki so kljub težkim razmeram marlji
vo delali cele dneve in noči, in to za 
pičlih 100 dolarajev na mesec, neka
teri pa še za polovico manjšo plačo.

Zaradi neurejenih razmer v perujskem 
gradbeništvu in stavk je bitka za 
zaslužek in preživetje izčrpavajoča in 
neizprosna.

Vremenske preglavice
Že ob prihodu v Huaraz smo se 

zaskrbljeni ozirali v nebo in proti 
vršacem Cordillere Blance, kjer so se 
kopičili temni oblaki, pa tudi ob 
pogostih nevihtah v mestu nismo bili 
ravnodušni. Glede na izkušnje iz 
preteklih odprav smo pričakovali, da

se bo vreme slej ko prej ustalilo, 
poleg tega pa smo načrtovali še 
določene • aktivnosti, od priprave 
urnikov za posamezne ture in vzpone, 
nabave hrane, obiskov prijateljev in 
znancev, do zabave v Zambu in 
drugih diskotekah, ki jih je v Huarazu 
na pretek

Slabo vreme se je nadaljevalo tudi 
naslednji teden in po malem načenja
lo naše razpoloženje. Sklep posveta 
celotne odprave pa je bil jasen: 
nadaljevanje poti in načrtovani vzponi 
se odložijo, dokler se vremenske 
razmere ne izboljšajo. Malce nestrpno 
smo pričeli zbirati informacije o 
morebitnem izboljšanju. Domačini so 
nam zagotovili, da bo vreme lepše po 
mlaju, vendar Luna tokrat ni prinesla 
spremembe. V gorah je ves čas 
močno snežilo in tudi načrtovano 
aklimatizacijo smo morali odložiti. V 
Huarazu so se zbirale številne 
odprave in skupine alpinistov, ki so se 
pripravljali za naskok v Cordillero 
Blanco. Odlašanje načrtovanih poti in 
vzponov je večini precej zagrenilo

bivanje. Čeprav so se nekateri 
trmoglavo podali v gore, so se 
razočarani in premraženi morali vrniti. 
Mnoge odprave, ki niso načrtovale 
daljšega bivanja v mestu, so se že 
pričele vračati domov. Med njimi je 
bila tudi odprava Obalnega odseka iz 
Kopra.

Na Postoruri
Za začetno prilagajanje novi nad

morski višini in razmeram je bila 
takrat najprimernejša gora Churup 
nad Huarazom. Z Dušanom, Vikijem in 
Igorjem pa smo izbrali drugo goro - 
Pastoruri. Aklimatizacijo na tej gori 
sem načrtoval že nekaj časa, pred
vsem zaradi smučanja, ker sem se 
želel pripraviti tudi za tekmovanje, saj 
se je bližal veliki perujski športni 
praznik - Semana del Andinismo.

Šotore smo postavili na vrhu 5.200 
metrov visokega pobočja. In zgodil se 
je skoraj pravi čudež. Vreme se je 
naenkrat izboljšalo in dva dni smo 
imeli odlične razmere za predvidene 
priprave, ki smo jih tudi izkoristili.

Ob vrnitvi v Huaraz nas je čakalo 
novo presenečenje. Mesto je bilo 
polno plakatov, ki so oznanjali 
bližajoči se praznik. Najbolj pre
senetljiva pa je bila podoba na 
plakatu, ki je vabila na prireditev po 
celotnem Peruju. Naslikan sem bil jaz, 
in to v smukaški preži!

Temu primerno se je spremenilo 
tudi moje bivanje v Huarazu. Kamor 
koli sem prišel, povsod so me ustavl
jali znanci, domačini in tujci. Vsi so se 
želeli pogovarjati o mojem športnem 
življenju - o smučanju, jadralnem 
padalstvu, plezanju in fitnesu.

Čeprav sem bil najprej kar malce v 
zadregi zaradi tolikšne pozornosti, pa 
moram priznati, da sem v pogovorih 
tudi užival.

V spominu pa mi bo še dolgo ostal 
dogodek med večerjo v restavraciji 
Las Phuyas. Za sosednjo mizo sta 
sedela urejen moški in prikupna 
spremljevalka. Pozorno sta si ogle
dovala plakate in jih ocenjevala. 
Naenkrat me je gospodova spremlje
valka pogledala in nato moškemu 
nekaj prišepnila. Možakar je vstal, 
stopil k moji mizi in se mi v bolj slabi 
angleščini predstavil. Povedal mi je, 
da je huaraški župan in da ga na 
večerji spremlja njegova tajnica. Ko 
sem mu povedal, da se lahko pogo
varjava v španščini, se je vidno spros
til in mi takoj zastavil vprašanje, ali 
sem na prazničnem plakatu resnično 
jaz. Najprej sem se pošalil, da gre za 
mojega brata, vendar ga nisem 
prepričal. Nato pa smo vsi trije sedli 
skupaj. Ob kozarčku se je razvilo 
živahno kramljanje, po večerji pa me 
je župan povabil na svoj dom. Tam se 
je debata nadaljevala pozno v noč, 
spodbujalo pa jo je tudi perujsko 
žganje - pisco.

lože Cajzek
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Zlatoporočenca Ivana in Jože Matko

Se vedno drobrega
zdravja

M rzel so b o tn i je se n sk i dan je  M atkovim , po  dom ače  
Kisovarjevim iz Stopnika, ogrel praznik njihovih staršev. 77-letni 
¡ožet in njegova 8  let m lajša Ivana sta nam reč praznovala 50-letni- 
co skupnega življenja.

|ožef se je rodil v  Vrheh nad 
Trbovljami kot enajsti izmed pet
najstih otrok. Že s petnajstimi leti 
je odšel delat v  kamnolom 
Trbovlje, po dveh letih pa v  rudnik 
Zagorje. Okusil je strahote vojne, 
saj je bil štajerski kurir vse do 
konca vojne, potem pa je odšel 
na s lužen je vo jaškega roka. 
Njegova družina se je razkropila 

'po svetu, doma je ostal samo 
najmlajši brat, ki ga še sedaj z 
ženo rada obiskujeta. Tudi Ivana, 
ki se je rodila v  Stopniku pri 
Vranskem na kmetiji, kjer jubilanta 
še sedaj živita, izhaja iz številne 
družine. Že zelo zgodaj je morala 
oditi k teti na hribovsko kmetijo, 
kjer je morala pridno delati, da se 
je preživela.

Spoznala sta se, ko je bilo Ivani 
18 let, leto pozneje pa sta se na 
Gomilskem vzela. Na kmetiji ju je 
čakalo mnogo dela, saj ni bilo niti 
ceste, ne vode in * ne elektrike. 
Imate štiri otroke, Ivanko, Jožeta, 
Jureta in Manjo. Vsi so preskr
bljeni, kmetijo pa je prevzel sin 
jure in tako nadaljuje tradicijo 
kmečke Kisovarjeve dom ačije. 
Zlatoporočenca imata že tudi 11 
vnukov in pravnukinjo, vsi skupaj 
pa radi prihajajo domov.

Civilni obred zlate poroke je bil 
v  poročni sobi gostišča Filač na 
Vranskem, opravil ga je Franc 
Sušnik, cerkvenega pa v  taborski 
cerkvi dekan Leopold Selčan.

T. Tavčar

M anj z n a n o  o  Iv a n u  P in le r ju
Spomladi uf jeseni, ko še niso ali pa 

so že zapile planinske postojanke, se 
Ijubitelii narave in planin radi podajamo 
v nižje ležeče hribovite dele v svoji 
bližnji in daljni okolici, čelo dobre 
možnosti za tovrstne izlete in sprostitev 
imamo tudi občani naše doline. 
Zahvaljujoč razviti planinski dejavnosti 
in številnemu članstvu, ki se ponaša s 
svojimi planinskimi postojankami okrog 
naše doline, so ti izleti in sprehodi še 
toliko lepši in prijetni V veliki meri pa je 
naše počutje marsikdaj odvisno tudi od 
oskrbnikov koč, njihovega gostoljubja 
in ponudbe.

Dragotov dom na Homu, ki je v lasti PD 
Zabukovica, velja za zelo priljubljeno 
planinsko postojanko. Poleg čudovitega 
razgleda pa ima največ zaslug za to goto
vo oskrbnik Ivan Pinter, ki že enajst let 
zavzeto skrbi za dom in dobro počutje gos
tov.

Z Ivanom se poznava še iz šolskih klopi, 
ko sva obiskovala stavbo učenosti pre
boldske osnovne šole. Sicer pa je  Ivan 
rojen Matkovčan, na domačiji, kjer imata 
sestra in njen m ož sedaj kmečki turizem 
oziroma domačijo odprtih vrat Potočnik 
Hom je Ivanu že od nekdaj pri srcu in tudi 
danes ni nič drugače.

"Z očetom, ki je bil ključar cerkve na 
Homu, sem že pri osmih letih bil stalen 
obiskovalec tega hriba, ki m i je omogočal 
z višine spoznavati Savinjsko dolino. Nekaj 
let za tem, bilo mi je 14 let, sem postal 
član PD Zabukovica. Ob takratnem  
predsedniku društva Slavku Miklavcu, Živku 
Podvršniku in mnogih drugih sem pomagal 
pri izgradnji tako prvotnega doma kot pri 
poznejšem prizidku. Spomini na tiste čase 
so zelo prijetni, enako pa velja to za ves 
čas mojega oskrbovanja te planinske pos
tojanke,” pravi Ivan.

Bilo je leta 1980, ko je Ivan prvič prevzel 
skrbništvo doma in tako zamenjal že 
ostarela zakonca Podvršnik. To delo je 
opravljal do leta 1986. Po osmih letih 
prekinitve pa se je znova vrnil na Hom in z 
ženo Dragico zaoral nove, uspešne brazde 
pri oskrbovanju te priljubljene postojanke. 
Hom in koča sta z njunim prihodom znova 

l zadihala z vsemi pljuči. Enako pa tudi

obiskovalci, ki so po več letih dežurstev in 
pogostih menjav oskrbnikov v Ivanu, glede 
na prejšnje izkušnje, videli človeka, ki zna 
narediti prijeten obisk Homa še lepši in pri
jetnejši.

"Odločitev, da se znova vrnem na Hom 
za oskrbnika, ni bila posebno težka. 
Mislim, da sem ga že kar malo pogrešal. 
Ob dejstvu, da je vse skupaj bolj šepalo, pa 
je bila odločitev še toliko lažja, saj mi ni 
bilo vseeno, kako bo z domom, kjer sem 
pustil veliko svojih prostovoljnih delovnih 
ur in spominov. Zagnano sem se znova 
lotil dela in skupaj s planinci smo obnovili 
celoten dom. Obnovljena je bila fasada, 
vsa okna, notranji prostori, okolica, nareje
na so bila igrala za otroke, nova brunarica 
- točilnica ob cerkvi in še marsikaj. Lani 
smo obnovili še cerkev in zvonik. Mislim, 
da vsak, ki sedaj obišče Hom, lahko le 
potrdi, da se je veliko naredilo,”  s ponosonr 
pravi Ivan in še doda, da pa vsega tega ne 
bi bilo mogoče narediti, če bi ne bilo toliko 
ljudi, ki so bili pripravljeni kakor koli poma
gati. Vsem velja iskrena zahvala, hkrati pa 
povabilo, da se čim večkrat srečamo na 
Homu.

Ivana Pinterja je v  teh enajstih letih 
oskrbovanja doma spoznalo veliko ljubitel
jev planin in tudi v prihodnje bodo vsi, ki 
ga poznajo in tudi novi obiskovalci Homa, 
deležni vsestranskega gostoljubja. Sicer pa 
o Homu in Ivanu ter Dragici veliko pove 
pesem (ožeta Galiča, Na Hom, ki je ena 
izmed skladb na kaseti in zgoščenki (ožeta 
Galiča in M ira Klinca, oziroma 
Podhomskega (ožeta in Klobasekovega 
Pepija. Ivan je tako z življenjsko sopotnico 
na najlepši način zapisan tudi med ljubitelji 
narodnozabavne glasbe. Darito Naragfav
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S srečanja proti ekipi Kaleva. Kobale v borbi za žogo pod košem Estoncev.

O dlična igra p roti E ston cem
Savinjski Hopsi s o  dodali novo zm ago v  pokalu Saporta, v  nadaljevanju državnega prvenstva derbi 

na Polzeli - Savinjski H o p s i : Pivovarna Laško, v  soboto 5. decembra, v  torek, 8. decembra, igrajo 
Polzelani v  Litvi.

Polzelski košarkarji so v  7. krogu 
nadaljevan ja evropskega
košarkarskega pokala Saporto 
dosegli pomembno zm ago za 
uvrstitev v  nadaljnje tekmovanje. 
Tokrat so v  polzelski športni dvo
rani gostili ekipo Kaleča iz Tallina 
(Estonija) in jo premagali z  rezul
tatom 78 : 63, polčas 44 : 30.

Savinjsk i Hopsi so  srečanje 
pričeli odlično, posebno še 
Jagodnik, Cizej in Cmer. V 8. minu
ti so Polzelani vodili 2 1 : 11. Videti 
je bilo, da bodo Polzelani zmagali 
brez težav, kar je bilo videti tudi
$&-. ♦ .# #' $ 4fr p. 0 # # .$ $r ■

ob koncu prvega dela, ki so ga 
dobili z rezultatom 44 : 30. 
Gostujoči trener je sicer z nekater
imi m enjavam i hotel ustaviti 
dobro igro gostiteljev, vendar mu 
to ni uspelo.

V drugem delu pa so se gostje 
"pobrali". Potem ko so Polzelani 
vodili za 14 točk v 24. minuti, so v 
nadaljevanju Estonci z odlično 
igro visoko polzelsko vodstvo 
zmanjšali na razliko 3 točk (47 : 
44). Po minuti odmora domačega 
stratega Borisa Zrinskega se je 
igra Polzelanov zopet spremenila.
& # # 4Š

Kobale je v  odličnih trenutkih 
zadel met za tri točke, to je 
dvakrat uspelo tudi jagodniku in 
ob koncu so se zadovoljni veselili 
Polzelani. Trenutno so na lestvici 
pokala Saporta tretji in imajo 13 
točk, toliko pa jih ima tudi vodeča 
ekipa. Po tekmi je trener Boris 
Zrinski dejal: "Čestitke vsem igral
cem za borbeno in požrtvovalno 
igro."

V soboto, 5. decembra, bodo 
Savinjski Hopsi doma igrali ob 
19.30 s Pivovarno Laško.

T. Tavčar

U speh žalsk ih  k a ra te isto v

Pri ml. maldincih sta se v kategoriji pod 55 kg srečala v finalu Žalčana dejan Lukač in Sebastijan Sorčan, zmagal je 
Dejan Lukač z rdečim pasom. Foto: T. tavčar

V dvorani žalske osnovne šo le  je  bilo minulo nedeljo državno prvenstvo za m lajše in starejše mlad
ince in mladinke v  karateju v  kara/1 in borbah, odlično pa ga je  pripravil domači karate klub. Nastopili 
so  2 0 3  tekmovalci iz 42 klubov, največ uspeha pa sq dosegli domači karateisti, k i s o  osvojili kar 1 2  
medalj.

Prva mesta so zasedli v  borbah 
pri starejših mladinkah nad 60 kg 
Nina Gaber, pri mlajših mladincih 
do 55 kg Dejan Lukač, na 75 kg 
Rok Pader, pri starejših mladincih 
pa v  kategoriji do 75 kg Matjaž 
Končina, v  kategoriji nad 80 kg pa 
Gregor jančič. Srebrna odličja so 
dosegli prav tako v  borbah pri 
m lajših m ladincih Sebastjan 
Sorčan in pri starejših mladincih v 
kategoriji do 60 kg Beno Lazar, do 
65 kg Robert Sočič ter pri starejših 
mladincih v  kategorji do 70 kg 
Janko in Blaž Skok, do 80 kg pa 
Rok Pader.

Šahovske vesti Šahovske vesti Šahovske vesti Šahovske vesti Šahovske vesti

Žalec - Na 7. turnirju v 
pospešenem šahu ŠK Žalec je 
med 12 udeleženci zmagal Milan 
Matko 6,5 točk, pred Francijem 
Brinovcem in Darkom Plahuta iz 
Šentjurja ter Stanetom Skokom iz 
Šempetra. Po vseh 7 turnirjih pa 
vodi Dušan Brinovec iz ŠK Žalec, 
pred M ilanom Lisjakom  in 
Francem Brinovcem , vsi iz 
žalskega šahovskega kluba.

Zadnji, 8 . turnir bodo odigrali 6. 
decembra v  Žalcu. Tisti šahisti, ki 
so sodelovali na vseh petih tek
movanjih, bodo prejeli denarne 
nagrade.

Mednarodni šahovski turnir 
prireja ŠD Lipa iz Šentjurja v  hali 
Golovec (modra dvorana), v 
nedeljo 13. decembra ob 10. uri. 
Podelili bodo 12 denarnih nagrad 
v  vrednosti 200.000 SIT in 15

praktičnih nagrad. Več informacij 
lahko dobite pri Darku Plakuta, 
tel.: 041 717-594.

Grižki šahovski klub v vodstvu
7 novembra sta bila v  Hrastniku 

odigrana 2. in 3. kolo II. slovenske 
šahovske lige - vzhod. Ekipa ŠK 
Griže je v  2. kolu premagala ŠK 
Slovenske Konjice z rezultatom 5 : 
1, v  3. kolu pa nepričakovano 
izgubila z ekipo ŠK Celje z rezul
tatom 4 : 2. Tako je ekipa ŠK Griže 
po odigranem 3. kolu zaostajala 
za ekipo ŠK Celje za pol točke.

14. novembra pa sta bila v 
Radljah ob Dravi odigrana 4. in 5. 
kolo. V derbiju 4. kola je ekipa ŠK 
Celje po težkem boju s ŠK Fužinar 
odigrala 3 : 3, v  5. kolu pa prema
gala ekipo ŠK Črna z rezultatom 4

: 2. Ekipa ŠK Griže je v 4. kolu 
premagala ekipo ŠK Radenska II z 
rezultatom 5.5 : 0.5, v  5. kolu pa 
ekipo ŠK Velenje z rezultatom 6 : 
0.

Stanje po 5. kolu: 1. ŠK Griže 
24.5, 2. ŠK Celje 20.5, 3. ŠK 
Fužinar 19.0, 4. ŠK Radenska II 
18.0, 5. ŠK Sevnica 17.5.

Do konca lige so še 4 kola. 6. in 
7. kolo bosta odigrana 28. novem
bra, v  Slovenski Bistrici.

Ekipa ŠK Griže v  4. kolu: 1. MM 
Žaja Ivan, 2. FM Vombek Dani, 3. 
M Mihevc Ivo, 4. MK Grilc Simon, 
5. MK Žganec Albin, 6. I. kat 
Blatnik juri.

Ekipa ŠK Griže v  5. kolu: 1. MM 
Žaja Ivan, 2. FM Vombek Dani, 3. 
M Mihevc Ivo, 4. MK Grilc Simon, 
5. MK Žganec Albin, 6 . 1. kat Virant 
Emil.

Prim ožu K obaletu  B loudkova  
p lak eta

Obletnica smrti ing. Stanka 
Bloudka je že od leta 1965 pravi 
trenutek za podelitev najvišjih 
državnih priznanj za tekmovalne, 
strokovne in organizacijske 
dosežke v  športu. V Narodni galer
iji v  Ljubljani je bila prejšnji konec 
tedna že 34. slovesnost, kjer sta

minister za šolstvo in šport dr. 
Slavko Gaber in državni sekretar 
dr. Janko Strel najzaslužnejšim  
podelila Bloudkove nagrade in 
deset plaket.

Bloudkovo plaketo je prejel tudi 
košarkar Savin jsk ih  Hopsov s 
Polzele Prim ož Kobale, ki je

nastopal za slovensko državno 
košarkarsko reprezentanco do 22 
let na letošnjem EP v Trapaniju, 
kjer je osvojila 2. mesto in prvo 
slovensko kolajno v športnih igrah 
na evropskem prvenstvu.

T. Tavčar

Savinjska košarkarska liga AS POLZELA 98

Brez poraza v  rednem  d elu  le  
M ozirjani

Dne 22. 11. 1998 je bil odigran zadnji krog SKL-AS 
Polzela 98. V velikem play offu se bodo za prvaka 
pomerile prve štiri ekipe po sistemu 1 : 4, 2 : 3, pre
ostale štiri pa za mesta 5 - 8, po sistemu 5 : 8, 6 : 7.

Rezultati 7. kroga - zadnji krog lige: Norm Soft 
Velenje : Minerva Griže 46:51 (17:24), Servis ZT Celje 
: Prebold 53 :69 (29:28), TEŠ Šoštanj : TRIS Vrbovec 
43 :33 (20:22), ŠD Mozirje : Veterani Laško 60 :54 
(40:24).

Lestvica po rednem delu SKL-AS Polzela 98
1. ŠD Mozirje 7 7 0 (14), 2. Veterani Laško 7 5 2 

(12), 3. Prebold 7 5 2 (12), 4. Minerva Griže 7 3 4 (10), 
5. TEŠ Šoštanj 7 3 4 (10), 6. Norma Soft Velenje 7 3 
4 (10), 7 TRIS Vrbovec 7 1 6 (8), 8 . Servis ZT Celje 7 
2 6 (7) (-1).

I .  krog play offa je na sporedu 6 .1 2 .1 9 9 8 , pari so:
I I .  00 ŠD Mozirje (1) : Minerva Griže (4), 12.10 

Veterani Laško (2 ) : Prebold (3), 13.20 TEŠ Šoštanj (5) 
: ZT Celje (8), 14.30 Norma Soft Velenje ( 6 ) :  Vrbovec 
Nazarje (7).

Tekme za končne razvrstitve bodo 20. in 27. 12. 
1998

Končne liste strelcev v SKL - AS 98 - STRELCI SKUP
NO:

1. Weiss B laž - Tris Vrbovec 150 točk, 2. Cencelj Jani 
- Prebold 140 točk, 3. Goltnik Jože - Mozirje 128 točk.

Strelci trojk: 1. Goltnik Jože - ŠD Mozirje 19 trojk, 2. 
Weiss B laž - Tris Vrbovec 13 trojk, 3. Cencelj Jani - 
Prebold 12 trojk.

Prosti meti (upoštevani igralci, ki so v  povprečju na 
krog vsaj 3x prosto metali): 1. Govc Sašo - Prebold 
27 :24 (88,9%), 2. Škrabe Marko - Minerva Griže 38:31 
(81,6% ), 3.Dumbuya Aleksander - TEŠ Šoštanj 21:17 
(81%).

Dne 29. 11. 1998 je bilo odprto prvenstvo Polzele

v metanju trojk, odprto prvenstvo Polzele v  metanju 
prostih metov pa bo 13. 12. 1998 ob 9. uri v  dvorani 
KK Savinjski Hopsi. 0  rezultatih bomo poročali v 
naslednji številki Savinjčana.

11 ek ip  v  .nogom etu
V nadaljevanju  delavskih  

športnih iger, ki jih  v  žalski 
občini pripravlja poseb n a  
k o m is ija ' p ri Zvezi športnih  
društev občine Žalec, s o  s e  v  
m alem  nogom etu pom erile  
ekipe m lajših  in sta re jših  
članov. Tekm ovanje ek ipe  
starejših članov je  organiziralo 
Športno  društvo Andraž, 
nastopilo pa  je  še s t  ekip.

Vrstni red: 1. Juteks Žalec, 2. SIP 
Šem peter, 3. Tovarna nogavic 
Polzela, itd. Ekipe mlajših članov 
so imele tekmovanje v  Gotovljah, 
pripravil pa ga je Nogometni klub 
Žalec in Športno rekreacijsko 
društvo Borut Gotovlje. Vrstni red: 
1. Tovarna nogavic Polzela, 2. 
Tovarna krmil Žalec, SIP Šempeter, 
itd.

T. Tavčar

128 n astop ajočih  v  
tekm ovanju  z 
zračno puško

Največ, kar 128 udeležencev 
pomerilo v  streljanju z zračno 
puško. Tekmovanje je bilo na stre
liščih v  Libojah, na Polzeli, v 
Šempetru in v  Žalcu. Vrstni red: 
posamezno st. članice - Košenina 
72 krogov, 2. Kramar (obe TT 
Prebold) 70, 3. Veber (Policija 
Žalec) 69 krogov; ml. član.: 1. 
Klovar 88 , 2 . P lan inšek (oba 
Policija), 3. Kralj (Pekarstvo Roter) 
80 ; veterani: 1. Kralj (Pekarstvo

Roter) 82, 2. Džudarič 74, 2. Toplak 
(oba upokojenca) 66, st. člani: 1. 
Pavlič 93 , 2. M elanšek (oba 
Policija) 90, 3. Tkavc (Aero) 88 ; ml. 
člani; Kralj M. (Pekarstvo Roter) 91, 
2. Toplak (KILI) 91; 3. Poteko 
(Policija), Toplak R. (Sigma) 90 
krogov, itd. Do konca letošnjih iger 
so na vrsti še keglanje, namizni 
tenis in košarka.

T.Tavčar

Zamujena
priložnost

Po bleščeči zm agi naše  
rokometne reprezentance nad 
Hrvaško, sm o nestrpno pri
čakovali zadnjo odločilno  
tekmo s  Hrvat/ v Zagrebu. Žal 
se  ni Izteklo vse po načrtih.

V sredo so naši rokometaši v 
dvorani na Kodeljevem v peklen
skem vzdušju premagali Hrvaško z 
31:25 (16:14). Tudi v zadnji tekmi 
naše skupine za uvrstitev na sve
tovno prvenstvo prihodnje leto v 
Egiptu je naša reprezentanca ves 
čas do 40. minute vodila. Takrat pa 
se je zgodil nepričakovani preobrat, 
Hrvati so povedli in obdržali vodst
vo do konca. Ne glede na poraz z 
28:25 (11:9) smo lahko z igro naše 
rokometne reprezentance še kako 
zadovoljni. Izpasti v skupini z 
aktualnimi olimpijskimi prvaki nika
kor ni sramota, še posebej zato ne, 
ker smo bili zelo bljizu uspeha. To 
bi bilo seveda prvovrstno pre
senečenje. Odlična igra naših 
celjskih reprezentatov (od 59 golov 
na obeh tekmah so jih dosegli kar 
53) pa je dobra napoved za sobot
no tekmo v Evropski ligi prvakov s 
Portland San Antonijem iz Španije, 
ki bo ob 18. uri v dvorani Golovec v 
Celju.

V.K.



•Z a  popestritev jedilnika

Jetrni zvitki
4 velike rezine jeter, 4 rezine 

kuhane šunke, 50 g slanine, 1 
žemlja, malo mleka, žlica sesekl
janega peteršilja, poper, paprika, 2 
žlici surovega masla, malo kisle 
sm etane, 1/2 skodelice mesne 
juhe, malo moke, sol.

Na vsako jetrno rezino damo po 
rezino šunke. Slanino na drobno 
sesekljam o in zm ešamo z 
namočeno ožeto žemljo, 
peteršiljem, poprom in papriko. Na 
rezine damo po žličko nadeva, jih 
zvijemo v rulade in spnemo ali 
povežemo z belo bombažno nitjo. 4 
kose alu folije namastimo, damo 
nanje jetrne zavitke in folije zavije-

Za popestritev jedilnika •  Za popestritev jedilnika •  Za popestritev jedilnika •  Za popestritev jedilnika •  Za popestritev jedilnika •  Za popestritev jedilnika

mo, jih damo v vročo pečico in 
pečemo približno 10 minut. Potem 
odpremo, sok odcedimo v manjšo 
ponev ali kozico, zvitke postavimo 
na toplo. Soku prilijemo smetano in 
juho, prevremo in po potrebi zagos- 
timo s podmetom. Začinimo in 
vložimo zvitke ter takoj ponudimo. 
Zraven se prilega krompirjeva kaša 
in mlada dušena zelenjava.

Zajčji hrbet
1 zajčji hrbet, sol, poper, 2 do 3 

brinove jagode, malo naribanega 
muškatnega oreščka, ščepec timi
jana, 1 žlica maščobe, 1 čebula, 1 
korenček, 1 kozarec rdečega vina,

1/2 skodelice mesne juhe, 1/8 I 
sladke smetane, malo moke, 1 do 2 
žlici ribezovega želeja.

Pripravljen zajčji hrbet začinimo s 
soljo, poprom, .strtimi brinovimi 
jagodami, muškatnim oreščkom in 
timijanom. Velik kos alu folije 
namastimo, položimo nanjo hrbet 
in ga obložimo s čebulnimi kolobar
ji ter na koščke narezanim 
korenčkom. Folijo dobro zapremo in 
damo v segreto pečico. Pečemo pri 
močni vročini približno 1 uro. 
Zavitek odpremo in odcedimo sok v 
manjšo kozico. Soku prilijemo vino 
in juho ter ga prevremo. Zgostimo 
ga s smetano, ki smo jo vmešali z 
moko. Nato ga še začinimo in

Slovensko društvo Hospic
Slovensko društvo Hospic je nevlad

na, humanitarna organizacija, ki je bila 
ustanovljena junija 1995 v Ljubljani. 
Društvo spremlja umirajoče bolnike in 
njihove svojce. Prizadeva si, za 
detabuizacijo smrti in za bolj človeški 
odnos do umiranja in žalovanja v 
slovenski družbi. Izdaja literaturo s tega 
področja, prireja predavanja, seminarje 
in delavnice tako za zdravstveno oseb
je kot za široko množico prebivalstva, in 
organizira skupine za samopomoč 
žalujočim.

Filozofija Hospica
Spoštuje življenje in sprejema umi

ranje kot naravno dogajanje. Cilj 
celostne oskrbe bolnika ni podaljševa
nje življenja za vsako ceno, ampak 
izboljšanje kvalitete življenja v zadnjih 
tednih in dnevih tam, kjer bolnik živi (na 
domu, v domu za varstvo odraslih, 
bolnišnici...).

Kdo vse deluje v Hospicu?
Vključujejo se zelo različne strukture 

ljudi (upokojenci, zdravniki, medicinske 
sestre, socialni delavci, psihologi, 
gospodinje...) vsak, ki ima sočutje do 
sočloveka in ga to delo veseli, je lahko 
član društva Hospic. Delo temelji na 
delu prostovoljcev, ki se predhodno izo
brazijo, tako da se vključijo v 30-umo 
usposabljanje. Prostovoljec deluje v 
družini z umirajočim bolnikom, če 
družina izrazi to potrebo. Prostovoljec 
spremlja družino tudi v obdobju žalo
vanja.

Tendenca je, da se delovanje 
Hospica razširi po celi Sloveniji. 
Področni odbor Hospic Velenje deluje 
od junija 1997 Organiziranih je bilo že 
kar nekaj predavanj v Velenju in okolici 
na temo o umiranju, smrti in žalovanju. 
Številni udeleženci na predavanjih potr
jujejo, da so znanja s tega področja 
potrebna. V področni odbor Velenje je

včlanjenih petinšestdeset članov iz 
Velenja in širše okolice.

Pomoč žalujočim
Pomoč žalujočim je ena izmed 

pomembnih nalog Hospica. Društvo 
organizira tudi^kupine za samopomoč 
žalujočim, pod strokovnim vodstvom 
psihologa. Veliko kriz je pri žalujočih, ko 
izgubijo ljubljeno osebo. Ljudje žalujejo 
na različne načine, okolica naj njihov 
način žalovanja sprejme in spoštuje. 
Med znanci, prijatelji, sodelavci se 
pojavljajo dileme, kako pristopiti, kaj 
reči, kako tolažiti... Na ta in še mnoga 
vprašanja nam bo lažje odgovoriti, če 
bomo prisluhnili predavanjem, ki jih 
organizira področni odbor Hospic 
Velenje:

dr. Metka Klevišar -  Duhovnost v 
času hude bolezni, 18 . decembra 
1998;

dr. Jožica Gamse - Samopodoba

primešamo ribezov žele.
Zajčja pečenka po 
lovsko

1 zajec, 1 I pinjenca, 1 skodelica 
kisa, 1 debela čebula, sol, poper, 1 
skodelica na drobne kocke 
narezanega korenčka, 5 do 6 kislih 
kumaric, 2 žlici rdečega vina, 1/4 I 
smetane, 1 žlička naribanega hrena, 
1 žlica ribezovega želeja.

Zajca razkosamo na 6 kosov, ki 
jih zložimo v primerno posodo, pre
lijemo s pinjencem in kisom ter 
pustimo stati 2 dni. Kose nato 
dobro zbrišemo. Nepregorno 
kameninasto ali glineno posodo 
obložimo z alu folijo. V posodo

starostnika, 28 . januaria 1999;
dr. Urška Lunder - Kako se 

soočamo z bolečino in trpljenjem,
26. februarja 1999.

Predavanja bodo v sejni sobi 
Zdravstvenega doma Velenje ob 18. 
uri!

Svetovanja - so namenjena vsem, ki 
v času bolezni vaših najdražjih doživl
jate osebne stiske in stiske hudo bol
nih.

Velikokrat ne veste, kako ravnati, 
morda rabite zgolj potrditev, da ravnate 
pravilno. Velike osebne krize doživljate 
po izgubi najdražjih, zdi se vam, da vas 
okolica ne razume, se vas izogiba...

Vabimo vas, da se osebno ali po 
telefonu oglasite vsak prvi in tretji 
ponedeljek v mesecu med 14. in 16. 
uro v Zdravstvenem domu Velenje, v 
prostorih patronažne službe. Tel.: 
063/856-711, int. 367

Vse informacije v zvezi z delovanjem 
področnega odbora Hospic Velenje je 
možno dobiti na telit.: 063/856-711, 
int. 367 (ZD Velenje - patronažno varst
vo, ga. Slavica Avberšek).

nadevamo meso, drobno sesekl
jano čebulo, sol, poper, korenje in 
smetano ter folijo dobro zapremo. 
Posodo damo v segreto pečico in 
pečemo pri srednji vročini dobro 
uro. Nato folijo odpremo, predeva
mo meso, omaki pa primešamo 
hren in ribezov žele in jo po okusu 
še začinimo.

Piščanec z zelenjavo
1 žlica surovega masla, 1/2 

banane, sol, poper, ščepec sladkor
ja, 1 žlica curryja, 1 večji piščanec, 1 
zavitek mešane zmrznjene zelen
jave, jušna zelenjava.

Penasto umešano surovo maslo 
dobro zmešamo s stlačeno banano, 
soljo, poprom, sladkorjem in curry- 
jem.. S to kašo natremo piščanca 
znotraj in zunaj in ga položimo na 
velik kos alu folije. Okrog naložimo 
zmrznjeno zelenjavo in drobno 
narezano jušno zelenjavo. Alu folijo 
dobro zapremo in damo paket na 
mrežo v segreto pečico. Pečemo pri 
srednji vročini približno 1 uro. 
Piščanca razkosamo na porcije, 
nadevamo na pladenj in obložimo z 
zelenjavo, ki smo jo prej začinili s 
soljo, poprom in curryjem.
Postrv v foliji

Postrvi, sol, poper, surovo maslo; 
zeliščno maslo.

Očiščene postrvi ali druge ribe 
natremo s soljo in poprom. Vsako 
posebej zavijemo v namaščeno alu 
folijo in pečemo na žaru ali v pečici. 
Pečene odvijemo, premažemo s 
surovim maslom in v odprti foliji na 
hitro še nekoliko popečemo.

Zraven ponudimo zeliščno maslo.

Ribja zloženka
1 kg enako velikih ribjih filetov,

limonin sok, paradižnikova mezga, 
1/8 I kisle smetane, 250 g tankih 
rezin slanine, 1 žlica surovega 
masla. Filete solimo, pokapamo z 
limoninim sokom in premažemo s 
paradižnikovo mezgo ter smetano. 
Na pomaščeno alu folijo zložimo 
menjaje plast filetov in plast sla
nine, folijo zapremo in pečemo v 
pečici pri srednji vročini.

Riba s sirovo kremo
4 ribji fileti, limonin sok, sol, 

poper, žlica gorčice, žlica surovega 
masla, 100 g naribanega sira, 3 
jajca, 2 žlici kisle smetane, malo 
naribanega muškatovega oreščka.

Filete pokapamo z limoninim 
sokom, potresebmo s soljo in 
poprom, premažemo z gorčico in 
pokapamo z razpuščenim surovim 
maslom. Zložimo jih drugega poleg 
drugega na velik kos alu folije, 
zavitek zapremo in damo v segreto 
pečico na mrežo. Pečemo 20 minut. 
Zavitek odpremo in filete 
premažemo s sirovo kremo ter na 
hitro in pri visoki vročini prepečemo.

Sirova krema: nariban sir
vmešamo z rumenjaki in smetano, 
začinimo z muškatnim oreščkom ter 
nazadnje primešamo še trd sneg iz 
beljakov.

Veliki deri»

P i v o v a r n a  L a š k o

v soboto 5.11.1998, 
ob 19.30 uri.
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V novi p rod a ja ln i

vnik BRAUN 2040  Glasbeni stolp
9 . 9 2 0 SCHNEIDER SM 102

mini komponenta, CD, dvojni kasetofon, 
daljinsko upravljanje, deljivi zvočniki

2 9 .9 1 0

Sušilec las BRAUN PX 1200  DF W5

5 . 7 9 0

\ * ) l

Štedilnik na trda goriva FIKO
levi ali desni priključek

6 4 .8 9 0

Pralni stroj GORENJE 
WA1131 S 

5 kg perila, 1100 obratov, 
energetsko varčen, 

olajšava pri dohodnini
7 9 .9 9 0

i j  ~  z e l e n i  ¿ u / o i  t n i

Cene veljajo za gotovinska plačila in Erino kartico prijaznih nakupov. Akcijska ponudba velja od 1.12. do 1 5 .1 2 .1 9 9 8  oziroma do prodaje zalog.

N O V A  B O G A T A  P O N U D B A

velik ih  in m alih  g o sp o d -  

njskih apa ra tov , akustike  

B O S C H , C A N D Y , G O R ENJE , 

velik ih  gosp od in jsk ih  

ap a ra tov  ELEKTROLUX, 

m alih  go sp od in jsk ih  a p a ra 

tov S IE M E N S , B R A U N ,  

R O W E N T A , akustike  

G R U N D IN G , SC H N E ID E R , 

ELEKTRONIKE in še  m n ogo  

d ru g ih ...

S A M O  ZA  V A S  

K UPEC -K R ALJ  

O D L IČ N I P R O D A J N I  

P O G O J I



DECEMBER 1998

KONCERT “KLASIČNE” GLASBE

Z a d ru ž n e m  
domu v Gotovljah 

smo bili v  petek priča koncertu, ki 
je privabil "ogromno" množico 
glasbe željnega poslušalstva. 
Občinstvo je imelo priložnost vide
ti skupino Alternative ego, ki so 
kot prvi s cviljenjem kitar otvorili ta 
gotoveljski spektakel, ter ostale 
bende, kot so Usual Suspects,

Alive Station, Durchmarsch 
in ljubljanske Babewatch. 

Alternativ ego je žalska 
skupina, katerih glasba ¡zgle

da kot pot od zm ešnjave do 
totalne zmede, povezana v .v e n 
ček grungerskih melodij. Fantje 
niso dovolj šokantni, zato na kon
certih mečejo buče, kitare in s 
publiko komunicirajo v nekem 
slabo interpretiranem nemškem 
narečju, ki nekako spominja na 
slovenščino.

Temu grunge fenom enu so 
sledili žalski hardcorovci Usual 
Suspects. Tudi na tem koncertu ni 
manjkala skupina njihovih poslu
šalcev, ki jih spremlja na vseh 
koncertih. Skupino smo že slišali

igrati bolje, am pak zaradi čudovite 
publike so vsem skupinam lapsusi 
odpuščeni. Koncert so nadaljevali 
rokerji Alive Station. Standardne 
rock melodije skupine Alive Sta
tion so "tisočglavo m nožico" 
postavile na noge. Nežnemu, 
krhkemu rocku so sledili novo
meški Durchmarsch, ena najbolj 
znanih hardcore-metall bendov v 
S loveniji. Svojo veščino  so 
dokazali tudi v Gotovljah. Skupina 
ima izdano zgoščenko-plošček- 
cedejko in lahko se pohvalijo, da 
so bili predskupina svetovno 
znanim rapmetallcem Clawfinger 
v Ljubljanki Hali Tivoli par let 
nazaj. Rastafarjansko-skejterski 
imidž ter brutalne melodije, sta

jai dobro razpoloženje med 
poslušalci.

Koncert je organiziral Študentski 
klub Žalec pod pokroviteljstvom 
Liberalne Demokracije Slovenije v  
podporo njihovemu županskemu 
kandidatu za občino Žalec v 
drugem krogu volitev g. Lojzetu 
Posedelu. Županski kandidat se je 
koncerta udeležil in po tem, da ni 
ječal, se jokal in stokal od bolečin, 
predvidevam, da je ob glasbi 
užival.

Lepo je , kadar se nekdo 
zavzam e za mlade in jih vsaj za 
nekaj časa postavi nekam, kjer 
bodo uživali. Po besedah g. 
Posedela bo tudi v  prihodnje, 
posebej če bo izvoljen za župana, 
pripravljen pom agati m ladini 
poleg ostalega tudi pri takšnih 
prireditvah. V to seveda ne dvo
mimo. Predvideni izkupiček kon-

certa je ža lska LDS nam enila 
dvema družinama iz Gotovelj, ki 
sta utrpeli precejšnjo škodo v zad
nji vodni ujmi.

Skozi ves članek sem omenjal, 
da je bilo veliko občinstva, pa temu 
ni bilo tako. Žal sta bila v  petek 
poleg gotoveljskega koncerta še 
dva ob isti uri. Prvi je bil v  Žalcu v  
Pop-rock cafeju z Zoranom 
Predinom, drugi pa v  griški Urgenci, 
kjer so igrali Heilenstein s prijatelji. 
Mislim, da so vse kozmične sile 
botrovale k temu, da se je v  petek 
tako žuralo. Nekdo nad nami je bil 
trdno odločen, da se bodo Sa
vinjčani ta dan zabavali na toliko 
različnih krajih. Vsekakor to ni nič 
slabega. Organizatorji pa bi vseeno 
lahko malo več sodelovali in 
uskladili datume prireditev. 0  tem 
pa kdaj dugič.

PANKIČ

prvi dve stvari, ki ti padeta na 
pamet, ko pom isliš na njih. 
Skupina se je žalsko-gotoveljski 
publiki predstavila kot zelo dober 
bend, ki je zanim iv ne sam o po 
glasbeni plati, temveč tudi po 
zunanjosti in nastopu. Glasba te 
skupine je zelo dinamična, agre
sivna in takšen je  tudi njihov 
nastop.

Kot zadnja senzacija pa so 
nastopili ljubljanski Babewatch, o 
katerih se zadnje čase kar precej 
sliši. Fantje so veliko nastopali po 
naših krajih in ne bi bilo prav, da 
se tega gotoveljskega festivala, 
koncerta nad koncerti, ne bi 
udeležili. Babewatch je skupina, ki 
igra nekakšen rock'n'roll, pop-rock 
oz. rock, kakor koli že hočete.

Program je povezoval znani 
radio in TV voditelj Gorazd Matela, 
ki je v  svojem znanem  stilu ohran-

\ Savinjska c, 4, 3331 Nazarje

ZAHVALA

Patronažne sestre Zdravstvenega doma Žalec se zahvaljujemo 
vsem , ki so nam materialno, finančno ali kako drugače pomagali pri 
izvedbi dvodnevnega strokovnega seminarja v  Žalcu.

POGREBNA SLUŽBA 
STRAHOVNIK 

ŽALEC, Vreearjeva 2 
(063) 716-810, 715-605 

ffsm 041-635-717C 7

o SAVINJI
, Branko G O R O P E V Š E K

I POSLOi m  (format 24 x  30 cm, trda vezava. 120 foto, 
VERJE m  PRIJATELJE povzetek teksta v angl. in nem. jeziku)

N A R O Č I L N I C A
t občana velik prednovoletni popust. 
SIT. Cena s popustom le 3.600,- SIT.

in priim ek...... ...................................... ........ ............................................ ............

................................................ - ........N a s lo v :.,, .

Pošta:..... ;

D atum ................................................. ...............................
• ■ .v

: *

S ER V IS
ŠIVA LN IH
STR O JEV

- pooblaščen 1A© AT servis
- pooblaščen S IM © ®  servis 

- popravilo  strojev na terenu
- popravilo likalne tehnike

Gubčeva 2, 3310 Žalec, tel.: 063 / 718 - 458

m a r g i n a l i j a

OPRAVIČILO
Svojci pokojnega ZDENKA ZUPANA se opravičujemo POGREBNI 

SLUŽBI ROPOTAR, ker smo se jim pri objavi zahvale, objavljene v 
prejšnji številki Savinjčana, nehote pozabili zahvaliti.

Prazen dom je in dvorišče, 
naše oko zaman te išče, 
solza in bolečina te zbudila ni, 
ostala je praznina, ki zelo, želo boli.

Z A H V A L A
Ob boleči in  nenadni izgubi 

nenadomestljivega moža, očeta, dedija 
in sina

N O R B E R T A - B E R T I J A  R E Z A R J A
iz Letuša

s e  i s k r e n o  i n  t o p l o  z a h v a l j u j e m o  v s e m  s o r o d n i k o m ,  s o s e d o m ,  p r i 
j a t e l j e m ,  z n a n c e m  i n  s o d e l a v k a m  I n t e r e v r o p e  V e l e n j e ,  k o l e k t i v u  
T o v a r n e  n o g a v i c  P o l z e l a ,  p o d j e t j u  K A - P I S  P e t r o v č e  z a  d a r o v a n o  
c v e t j e ,  s v e č e ,  s v .  m a š e  i n  i z r a z e  s o ž a l j a .
P o s e b n o  h v a l a  G D  L e t u š  i n  o s t a l i m  G D  z a  s v e č a n  p o g r e b ,  g o v 
o r n i k o m a  I g o r j u  K o m i k u  i n  F r a n c u  Š k r u b u  t e r  g .  Z i d a n š k u  z a  l e p o  
o p r a v l j e n  p o g r e b n i  o b r e d  i n  p o s l o v i l n e  b e s e d e .
I s k r e n a  h v a l a  p e v c e m  i z  D o b r o v e l j  z a  o d p e t e  ž a l o s t i n k e  i n  p o g r e b 
n i  s l u ž b i  M o r a n a .
K l j u b  g l o b o k i  b o l e č n i  s m o  z a č u t i l i  v a š e  s o č u s t v o v a n j e  z  n a m i .  V  
v e l i k e m  š t e v i l u  s t e  n a m  g a  p o m a g a l i  p o s p r e m i t i  k  v e č n e m u  p o č i t k u ,  
z a t o  š e  e n k r a t  v s e m  i n  v s a k e m u  p o s e b e j  i s k r e n a  h v a l a .

Žalujoči: žena M arjana, hčerki Milena in M eta z 
družinam a, m am a in ostalo sorodstvo



Z A H V A L A

ob boleči izgubi dragega moža, očeta, 
b ra ta , starega ata in tasta

V I N K A  V I D M A J E R J A
iz Založ 27

s e  i s k r e n o  z a h v a l j u j e m o  s o r o d n i k o m ,  s o s e d o m ,  p r i j a t e l j e m  i n  
z n a n c e m  t e r  v s e m ,  k i  s t e  g a  p o s p r e m i l i  n a  n j e g o v i  z a d n j i  p o t i  i n  m u  
d a r o v a l i  m a š e ,  c v e t j e  i n  s v e č e .

P o s e b e j  s e  z a h v a l j u j e m o  č a s t n i  s t r a ž i  i n  g o d b i  n a  p i h a l a  R u d n i k a  
l i g n i t a  V e l e n j e ,  m o š k e m u  p e v s k e m u  z b o r u ,  g o v o r n i k o m a ,  o s e b j u  i n  
z d r a v n i k o m  b o l n i š n i c  T o p o l š i c a  i n  C e l j e ,  o s e b n e m u  z d r a v n i k u  d r .  
J e m e j š k u ,  g .  ž u p n i k u  J o ž e t u  K o v a č e c u ,  p o g r e b n i  s l u ž b i  M o r a n a  i n  
v s e m ,  k i  s m o  v a s  m o r d a  n e h o t e - p r e z r l i .

Vsi njegovi

--------------- ;----

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi našega dragega očeta, 
starega očeta in dedka

A L O J Z A  V R A B I Č A
iz Doberteše vasi 80/a

s e  i s k r e n o  z a h v a l j u j e m o  v s e m ,  k i  s t e  n a m  i z r a z i l i  s o ž a l j a ,  d a r o v a l i  
c v e t j e ,  s v e č e  i n  s v .  m a š e .

Z a h v a l a  g .  ž u p n i k u  M i r k u  Š k o f l e k u ,  g o v o r n i c i  g e .  I v a n k i  R o p o t a r ,  
p e v c e m  i n  g e .  A n g e l i  R o p o t a r .

Z a  š t e v i l n o  s p r e m s t v o  n a  z a d n j i  p o t i  i s k r e n a  h v a l a .

Žalujoči:
hčerka Adela z možem Mirkom, vnuka Mirko in Darinka 

te r  pravnuki Saša, Mišo, Rok in Lea

Z A H V A L A

Bolečine in ljubezni ni moč zatajiti, ostaja 
in lebdi nad nami kot senca, ki oblikuje 
spomine, lepoto in spoznanje, da je  vsak 
trenutek našega življenja slovo. Tako 
iznenada se je  utrnilo življenje naši dragi 
ženi, mamici, babici in prababici

I V A N K I  F A R Č N I K
roj. Kresnik iz Dolenje vasi p ri Preboldu (1928-1998)

V e m o ,  d a  s m o  i z g u b i l i  n e k o g a ,  k i  j e  v  s v o j e m  ž i v l j e n j u  s e j a l  l j u b e z e n  
i n  d o b r o t o ,  z a t o  s m o  j o  s p o š t o v a l i  i n  i m e l i  r a d i .  M n o g i m  b i  s e  ž e l e l i  
z a h v a l i t i  z a  v s e ,  k a r  s t e  v  t e h  ž a l o s t n i h  d n e h  d e l i l i  z  n a m i .  I s k r e n o  
h v a l a  z a  c v e t j e ,  s v e č k e ,  u s t n a  i n  p i s n a  s o ž a l j a  t e r  s v e t e  m a š e .
H v a l a  v s e m  s o r o d n i k o m ,  š e  p o s e b e j  M a j d i  i n  J a n k u  M o ž i n a ,  p r i j a t e l 
j e m ,  s o s e d o m  i n  s o d e l a v c e m  z a  v s o  p o m o č  v  n a j t e ž j i h  t r e n u t k i h .  
H v a l a  g .  R u d i j u  H e r m a n u  z a  g a n l j i v e  p o s l o v i l n e  b e s e d e ,  p o g r e b n e 
m u  p o d j e t j u  R o p o t a r  t e r  g .  ž u p n i k u  z a  o p r a v l j e n  c e r k v e n i  o b r e d .  
H v a l a  v s e m ,  k i  s t e  j o  v  t a k o  v e l i k e m  š t e v i l u  p o s p r e m i l i  n a  n j e n i  z a d 
n j i  p o t i .
K r u t a  u s o d a  ž i v l j e n j a  j e  h o t e l a  d r u g a č e ,  v e n d a r  b o š  v e č n o  ž i v e l a  v  
s r c i h  v s e h ,  k i  s m o  t e  i m e l i  r a d i .

Tvoji najdražji

.

■ ¡¡j
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Leto dni že v  grobu spiš, 
v  naših srcih še živiš, 
ni ure dneva in noči, 
povsod si v  srcih z  nami ti.

V  S P O M I N

Tiha bolečina sprem lja spomin na 20. decem ber 1997, ko je 
svoje najdražje za vedno zapustil

C V E T K O  R A K U N
iz Založ p ri Polzeli

H v a l a  v s e m ,  k i  s e  u s t a v l j a t e  o b  n j e g o v e m  g r o b u ,  d a j e t e  c v e t j e  n a n j  
i n  p r i ž i g a t e  s v e č e .

V e d n o  s e  t e  b o m o  s p o m i n j a l i  z  l j u b e z n i j o  i n  h v a l e ž n o s t j o .

Vsi njegovi

Že peto leto v  grobu spiš, 
a v  srcih naših še živiš, 
ni ure, dneva, ne noči, 
povsod si v  srcu z  nami ti.
Saj solza, žalost, bolečina 
te zbudila ni;
ostala je praznina, ki hudo boli.

V  S P O M I N

Š T E F K I  G R D J A N
iz Orle vasi

1 3 .  d e c e m b r a  b o  m i n i l o  p e t  l e t ,  o d k a r  t e  n i  v e č  m e d  n a m i .

H v a l a  v s e m ,  k i  s e  j e  s p o m i n j a t e  i n  p r i ž i g a t e  s v e č k e  n a  n j e n e m  
g r o b u .

Vsi njeni

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi našega ljubega moža, 
ata in starega ata

I V A N A  K O Š E C A
s Ceste na Lavo 5, Žalec

s e  i s k r e n o  z a h v a l j u j e m o  v s e m  s o r o d n i k o m ,  z n a n c e m  i n  p r i j a t e l j e m ,  
k i  s t e  d e l i l i  z  n a m i  b o l e č i n o ,  n a m  i z r e k l i  u s t n o  i n  p i s n o  s o ž a l j e ,  
d a r o v a l i  z a  m a š e ,  c v e t j e  i n  s v e č e .

P o s e b n a  h v a l a  d r .  C u k j a t i j u ,  g .  ž u p n i k u  J o ž e t u  R u p n i k u  z a  o p r a v l 
j e n  o b r e d ,  p e v c e m  i n  t r o b e n t a r j u  z a  o d i g r a n o  p e s e m .
P r a v  t a k o  i s k r e n a  h v a l a  s o s e d o m  K l a m p f e r j e v i m  z a  p o m o č  i n  k o l e k 
t i v o m a  Z D  P o l z e l a  i n  O Š  Ž a l e c .

V s e  ž i v l j e n j e  s i  s e  r a z d a j a l  z a  n a s ,  s l e d o v i  t v o j i h  p r i d n i h  r o k  b o d o  
o s t a l i .  T a k o  z e l o ,  z e l o  t e  b o m o  p o g r e š a l i .

Tvoji najdražji:
žena Anica, hčerki Anica in Metka z družinam a

Z A H V A L A

Ob sm rti drage 
m am e in stare m am e

L J U D M I L E  B A L O H
iz Matk

s e  i s k r e n o  z a h v a l j u j e m o  v s e m  s o r o d n i k o m ,  p r i j a t e l j e m ,  s o s e d o m  i n  
z n a n c e m ,  k i  s o  u s t n o  a l i  p i s n o  i z r a z i l i  s o ž a l j e ,  d a r o v a l i  c v e t j e ,  s v e č e  
t e r  z a  s v e t e  m a š e  i n  j o  p o s p r e m i l i  n a  n j e n o  z a d n j o  p o t .

Žalujoči:
hči Olga te r  sinova Branko in Jože z družinam i

Z A H V A L A

V 69. letu starosti nas je zapustil dragi 
mož, oče in dedi

E L I J A  J E Š I Č
iz Žalca.

I s k r e n o  s e  z a h v a l j u j e m o  v s e m ,  k i  s t e  g a  s p o š t o v a l i  i n  i m e l i  r a d i ,  m u  
p o k l o n i l i  c v e t j e  i n  s v e č e  t e r  g a  p o s p r e m i l i  n a  n j e g o v i  z a d n j i  p o t i .

H v a l a  v s e m ,  k i  s t e  n a m  v  t e ž k i h  t r e n u t k i h  k a k o r k o l i  p o m a g a l i  i n  
n a m  o b  s m r t i  i z r a z i l i  u s m a  i n  p i s n a  s o ž a l j a .

Hvala!

Žena Dragica, hčerki Desa in Goja te r  vnuk Dimitrij

Z A H V A L A

Ob sm rti drage m am e, babice, 
prababice in sestre

I V A N E  Ž E L E Z N I K
iz Pongraca 41, Griže

s e  i s k r e n o  z a h v a l j u j e m o  v s e m  s o r o d n i k o m ,  p r i j a t e l j e m  i n  s o s e d o m ,  
k i  s t e  j o  p o s p r e m i l i  n a  n j e n i  z a d n j i  p o t i ,  j i  d a r o v a l i  c v e t j e ,  s v e č e ,  

s v e t e  m a š e  i n  n a m e n i l i  s r e d s t v a  z a  c e r k e v .

Z a h v a l a  t u d i  p o g r e b n i  s l u ž b i  R o p o t a r ,  g .  ž u p n i k u ,  K S  G r i ž e  t e r  
g o d b i  n a  p i h a l a  Z a b u k o v i c a .

Vsi njeni

PO G REBNA SL U Ž B A  M ORANA: 
TEL. 0 6 3  7 2 0 - 0 0 3 .7 2 0 - 6 6 0 .7 2 0 - 6 6 2



Več sm učarskih  sejm ov
Ko potrka na vrata zima, pri

nese staršem tudi nove skrbi in 
stroške, povezane z opremo za 
sm učanje in druge zim ske 
športne aktivnosti. V zadnjih letih 
so se  sm učarski se jm i že

dodobra udomačili, saj na njih 
ponujajo poleg nove opreme tudi 
rabljeno.

Prvi letošnji smučarski sejem v 
Savin jsk i dolini je  bil minuli 
konec tedna na Gomilskem, od

tu je tudi naš posnetek. V petek, 
soboto in nedeljo so pripravili 
sejem v  Žalcu, 4., 5. in 6. decem
bra pa bodo smučarski sejem 
pripravili tudi v  Preboldu.

T. Tavčar

Enim v veselje, drugim v nadlogo
Letošnje snežne padavine so 

po okusu večine prišle prezgodaj. 
Že tako je zima dolga, tako pa bo 
še bolj razpotegnjena. Seveda pa 
takšno prepričanje ne velja za vse. 
Otroci so se razveselili že prvih 
snežink in upajoče gledali v  nebo, 
da bi jih padlo toliko, da bi bilo 
dovolj za prvo zim sko rajanje na 
snegu. Želje so se uresničile. 
Tistim pa, ki jim je ta zgodnji sneg 
v nadlogo, ga je tako ali tako 
preveč. Komunalci so se morali 
spoprijeti z zasneženim i cestami, 
da so jih usposobili za promet, 
tako da so bile koliko toliko varne.

T.Tavčar

Rok in lani Privošnik iz Šempetra pa 
sta takole odstranjevala sneg pred 
domačo hišo.

Tudi voznike je presenetil sneg.

Pri avtobusnem postajališču v Šempetru je sneg plužil domačin Peter Škrabar.

Otroški iznajdljivosti pride prav vsaka vzpeti
na, da se razigrajo na snegu. Posnetek je iz 
Žalca

“Ni ga tiča čez
Saj je res, da je sočen puranji zrezek odličen in pečena 

goska slastna, kljub temu pa je najbrž med Slovenci 
največ tistih, ki vsaj po tiho priznavajo izrečeno geslo. 
Dokaz temu je tudi tale zimski čas, ko je še vedno veliko 
prašičev ob življenje. Čas kolin je tu! Na deželi se poseb
no ob koncu tedna slišijo glasovi, ki povedo, da je zopet 
konec enega prašičjega življenja in že zvečer diši iz 
pečice okusna svinjska pečenka, mamljivo dišijo krvavice, 
mnogi prisegajo, da je juha iz križnih kosti najboljša.

T.Tavčar

'/a; 'TianKi Kiohro

VOLITVE • VOLITVE • VOLITVE *• VOLITVE •* VOLITVE -  VOLITVE • VOLITVE

1. Ko so se zapila volišča, 
se je za volilne odbore 
začelo najtežje delo - 
preštevanje glasovnic. 
Občinske volilne komisije pa 
so se "zabavale" tudi z D 
hontovim pravilom.

2. Franc Sušnik je previdno 
čakal do takrat, da so bili 
prešteti vsi glasovi v kra
jevni skupnosti, nazadnje 
pa se je izkazalo da je edini 
župan, izvoljen v prvem 
krogu.

Franc Cigler

i.os ,č'v.

3. Nekaj plakatne vojne smo 
doživeli, ampak niti ni bila 
preveč zanimiva in izvirna...

4. Henrik Krajnc: pa naj bo - 
še zadnji tolar za državo...

Naročam . . kompletov razglednic ESMERALDE.

Bliža se ŽREBANJE GLAVNE NAGRADE - 24. DECEMBER
R a z g l e d n i c e  l a h k o  š e  v e d n o  
n a r o č i t e  v  n a š e m  u r e d n i š tv u  ( Š la n 
d ro v  t r g  2 3 , Ž a le c )  d o  5. d e c e m b r a  
1998 .
N a r o č i t e  j i h  l a h k o  t u d i  p o  p o v z e t ju  
s  s p o d n jo  n a r o č i ln ic o  p o  c e n i  3 0 0  
S IT  z a  k o m p le t  š t i r i h  r a z g le d n ic  +  
p o š tn in a .

Ime in priimek:

Naslov:

Telefon:

6. "Volilna kampanija je in bo 
natančno zastavljena", pravi 
Grega Vovk

5. Tudi v žalskem štabu LDS 
so ob kozarčku čakali na 
rezultate volitev. In dočakali 
zadovoljiv konec...


